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*Akcijska ponudba »Pripravljeni, pozor, zdaj!« velja do 31.3.2025 za vozila MY24 na zalogi, ob nakupu na Opel financiranje.
Opel Grandland: Zmagovalec Zlatega volana: AUTO BILD 46/2024 & BILD am SONNTAG 45/2024 - „Kategorija: Najboljši avto do 50.000 evrov“. Kombinirana poraba goriva (po WLTP ciklu): 1,2–6,1 l/100km, izpusti CO2: 28–137 
g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Specifične emisije dušikovih oksidov (NOX): 0,0035–0,0508 g/km. Trdi delci: 0,00031 g/km in število delcev: 0,04 × 1011/km pri dizelskih motorjih. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši 
toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal iz prometa prispevajo k poslabšanju zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih 
oksidov. Pridržujemo si pravico do spremembe ponudbe. Več informacij je na voljo na www.opel.avtotehna-vis.si ali pri prodajnih svetovalcih v naših salonih Opel Avtotehna VIS d.o.o. Slike so simbolne.
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Planinske brihte iz PD Medvode 
(Sara Mis, Karin Jakša Jovanovski, 
Viktoria Ana Šušteršič in Manja 
Goslar) z mentorico Mojco Resnik 
Foto: Maja Bertoncelj

KOLOFON

SOTOČJE(ISSN 1580 - 0547)  
je pri lo ga Go renj ske ga gla sa  
za ob či no Med vo de. 

Pri lo go pri prav lja: 
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj,  
Nazorjeva ulica 1, Kranj

Od go vor na ured ni ca: 
Ma ri a Volč jak

Ured ni ca pri lo ge:  
Maja Bertoncelj  
(maja.bertoncelj@g-glas.si) 

Oglas no tr že nje:  
Robert Aleksić, te le fon: 040/508 891  
E-pošta: robert.aleksic@g-glas.si 

De lo v ni čas:  
ponedeljek, torek, četrtek in petek  
od 8. do 15. ure, sreda od 8. do 16. 
ure, so bo te, ne de lje in pra z ni ki za pr to 

Pri pra va za tisk:  
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj

Oblikovanje: Matjaž Švab 

Tisk: Tisk Žnidarič, d. o. o.

SO TOČ JE šte vil ka 2 je pri lo ga  
13. šte vil ke Go renj ske ga gla sa,  
14. februarja 2025. V na kla di 6150  
iz vo dov jo do bi o vsa go spo dinj stva  
v ob či ni Med vo de brez plač no.

Naslednja številka Sotočja izide  
v petek, 14. marca 2025.

Ob či na Med vo de, C. ko man dan ta 
Sta ne ta 12, Med vode  
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 Ͱ V januarju niste imeli seje občin-
skega sveta, ste pa organizirali pono-
voletno srečanje s svetniki. Na kratko 
ste jim predstavili vpogled v letošnje 
leto in bili kljub pomanjkanju kadra v 
občinski upravi zelo optimistični.
Če bi bili že na začetku leta pesimistič-
ni, potem ne bi prišli daleč. Izhajam iz 
sprejetega proračuna, ki je izrazit razlog 
za optimizem. Verjamem, da nam bo 
mnogo izmed teh projektov uspelo iz-
peljati. Povedal sem tudi, da kadrovska 
situacija ni rožnata in da kadrovska 
okrepitev občinske uprave ostaja ena iz-
med prioritet v teh mesecih. Obetata se 
dve novi zaposlitvi, česar sem vesel, po-
sebno ker je to na oddelku za investici-
je. Objavili bomo še kar nekaj razpisov, 
tako da vabimo vse, ki bi se nam želeli 
pridružiti, da se na razpise prijavijo.

 Ͱ Za datum selitve občinske uprave 
nazaj v občinsko stavbo je bil napove-
dan 15. marec. Ob trenutnem pogledu 
na gradbišče je na mestu vprašanje, 
kako realen je.
Drži, da je to kar optimistična napo-
ved, a še vedno menim, da se bomo ta-
krat vrnili, čeprav bo tam še gradbišče. 
Najbolj pomembno je, da so zaključe-
ni največji gradbeni posegi in da bodo 
temperature višje, saj še ne bomo imeli 
možnosti priklopa na ogrevanje. Razlog, 
da se nam tako mudi, je gostovanje v 
mali dvorani Športne dvorane Medvo-
de. Z gostovanjem smo zasedli prostor 
tistim, ki so tukaj imeli redne vadbe in 
so se zato morali prilagoditi na drugih 
lokacijah. Slišal sem vprašanja, zakaj 
nismo začasnih prostorov našli kje 
drugje, a te možnosti preprosto ni bilo, 
sploh pa ne v tako kratkem času.

 Ͱ Svetnikom ste omenili tudi pre-
mike na področju kanalizacijskega 
omrežja.
Vse kaže, da imamo dobro novico za 
gradnjo komunalne infrastrukture na 

Senici. Verjamem, da bo izvajalec na 
javnem razpisu tokrat izbran, kar po-
meni, da bomo v kratkem začeli dela. 
To bo zagotovo zelo zahteven projekt, 
saj je do junija 2026 treba imeti uporab-
no dovoljenje, da upravičimo milijon 
evrov evropskih sredstev. Do takrat bo 
projekt moral biti končan. Tudi ta inve-
sticija je že zelo dolgo težko pričakova-
na. Verjamem, da se je krajani veselijo, 
čeprav bo kot vsaka prinesla tudi zapore 
cest in prilagajanja. A brez tega ne gre. 
Nehvaležno je napovedovati, kdaj bodo 
stroji na terenu, a menim, da če ne prej, 
začetek maja. Bližamo se tudi oddaji 
vloge za gradbeno dovoljenje za gradnjo 
kanalizacije in obnovo vodovoda v Zbi-
ljah. Zmerno optimistična napoved je, 
da bi konec letošnjega leta začeli dela. 
V KS Smlednik pa zaključujemo ureja-
nje še zadnjih služnostnih pogodb in 
verjamem, da bomo tudi tu uspeli z 
oddajo vloge za gradbeno dovoljenje. V 
preteklem tednu smo imeli sestanek na 
ministrstvu za naravne vire in prostor, 

kjer smo zagovarjali evropski projekt 
obnove vodovoda v Zbiljah in Smledni-
ku iz ukrepa Dogovor za razvoj regij.

 Ͱ Na drugi strani pa kanal C0 še ve-
dno ni zgrajen. Se lahko zgodi, da 
bodo vsa druga območja občine pri-
klopljena na kanalizacijsko omrežje 
prej kot Pirniče?
Na mestu je vprašanje, koliko odsekov 
na drugih trasah bo zgrajenih in pri-
ključenih, še preden bo zgrajen kanal 
C0. Iz medijev sem seznanjen, da so 
potekale javne obravnave. Upam, da bo 
čim prej izdano gradbeno dovoljenje še 
za manjkajočih 128 metrov in da bo ka-
nal C0 dokončan in dobil uporabno do-
voljenje. Nato bomo lahko začeli prikla-
pljati območje KS Pirniče. Za ta projekt 
sem ves čas optimist. Manjkajoči del je 
na območju Stožic, in ne na domnevno 
najbolj spornem območju, o katerem je 
bilo veliko govora. Realnih ovir ne vi-
dim. Spremljam vse dogajanje, lahko 
smo slišali tudi mnenja nekaterih stro-
kovnjakov, ki pravijo, da ta trasa ni op-

NEJC SMOLE, ŽUPAN OBČINE MEDVODE

Projekt za novi most čez Soro je končan
Iz pogovora z županom: Optimizem ostaja – Kako poteka prenova občinske stavbe 
– Nove informacije za gradnjo kanalizacijskega omrežja – Investicije: vodooskrba v 
Studenčicah, gradnja mostu v Vikrčah in projekt za nov most čez Soro v Medvodah – 
Zavetišče Horjul ni podaljšalo pogodbe – Sestanki na temo drugega tira

MAJA BERTONCELJ

Župan Medvod Nejc Smole je bil slavnostni govornik na občinski prireditvi ob slovenskem 
kulturnem prazniku. / Foto: Peter Košenina
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timalna. Pa je imel kdo resno alternati-
vo? Po bitki biti general je najlažje. Na 
kanal C0 bo medvoška občina priklopila 
samo KS Pirniče. Govorimo tudi o uredi-
tvi Broda, ki je od izgradnje tamkajšnje 
čistilne naprave verjetno po številu pre-
bivalcev in objektov še enkrat večji. Me-
stna občina Ljubljana torej prvenstveno 
rešuje svoje težave, mi pa smo zraven 
kot partnerji. Ne samo da je kanal C0 v 
betonski kineti – na Brodu čistilna na-
prava in bazeni obstajajo, in če bi prišlo 
do kakšnega puščanja, obstaja tam lo-
vilni bazen ... Zagotovo ni nikjer v Slove-
niji odseka, ki bi imel toliko varovalk ob 
morebitnih tveganjih. Nič na tem svetu 
pa seveda ni stoodstotno. Rezervnega 
scenarija nimamo in upam, da ne bo 
potreben. Vprašanje je, kaj bi bilo v tem 
primeru z evropskimi sredstvi.

 Ͱ Predstavili ste podatke o višini 
sredstev, ki ste jih v zadnjih desetih 
letih pridobili iz zunanjih virov finan-
ciranja. Ste zadovoljni?
Teh sredstev je bilo za nekaj več kot 16,6 
milijona evrov, brez denarja, ki smo 
ga dobili za popoplavno sanacijo javne 
infrastrukture. S tem zneskom smo 
zelo zadovoljni. Eden največjih premi-
kov je bil v zadnjem desetletju storjen 
prav na področju črpanja sredstev iz 
zunanjih virov, pa naj bodo to državni, 
evropski ... Zunanjih virov je v zadnjih 
letih na voljo res kar nekaj, za kar gre 
pohvala državi. Verjamem, da smo na 
ministrstvih kredibilen sogovornik in 
da nam zaupajo, da bomo projekte tudi 
izpeljali.

 Ͱ Pred kratkim sta se začeli novi in-
vesticiji. Prva je vodooskrba v Studen-
čicah, druga pa gradnja mostu v Vikr-
čah.
Krajanom Studenčic smo pred začet-
kom del predstavili projekt. Pokazali so 
veliko razumevanja in upam, da bomo 
v takšnem duhu dela pripeljali tudi do 
konca. Potem bo to zagotovo primer za 
zgled. Imel sem občutek, da so ljudje ve-
seli, da bodo dobili vso to infrastruktu-
ro, in sprejemajo, da so zato v času gra-
dnje potrebne tudi prilagoditve, kot je 
na primer na področju prometa. Začela 
se je tudi gradnja brvi v Vikrčah. Izvaja-
lec je dela na terenu začel na medvoški 
strani.

 Ͱ Kako pa kaže mostu čez Soro v sre-
dišču Medvod? Je projekt že narejen?
Projekt je zaključen in gre na revizijo v 
Državno tehnično pisarno. Upamo, da 
bomo čim hitreje dobili zeleno luč in 

potem bo sledil razpis za izbiro izvajal-
ca. Projekt vključuje podrtje mostu v ce-
loti. V vmesnem času bo treba postaviti 
začasno povezavo za fekalno kanaliza-
cijo in plinovod. Gradil se bo nov most 
z dvosmernim prometom in hodnikom 
za pešce na obeh straneh. To bo velika 
dodana vrednost za Medvode, če vemo, 
da je bil sedanji most za kolesarje in pe-
šce neuporaben. Vrednost investicije še 
ni znana, ocenjujem pa, da bo zagoto-
vo okrog 2,5 milijona evrov. Investicijo 
bomo krili iz sredstev popoplavne sana-
cije. Še vedno razmišljamo, da bi kasne-
je na mostu uvedli enosmerni promet 
iz centra, da bo več prostora za pešce in 
kolesarje.

 Ͱ Pred kratkim je bil v dijaškem 
domu v Ljubljani požar. Ob tem je bila 
posebej omenjena požarna varnost. 
Kakšna pa je požarna varnost javnih 
objektov v medvoški občini?
Tudi zaradi tega dogodka v Ljubljani 
smo šli v preverjanje stanja, da ugoto-
vimo, kje so stvari dobro urejene in kje 
bodo potrebne izboljšave. Vprašanje je 
tudi, kaj lahko naredimo, saj ne gre le 
za to, da so povsod nameščeni alarmni 
sistemi. Pomembna so predvsem zna-
nja v primeru evakuacije. Verjetno ne 
bi škodovalo, če bi bila kakšna vaja več, 
če bi več ozaveščali. Na strehe javnih 
zavodov nameščamo sončne elektrar-
ne. Nekaj bojazni je bilo prisotne za-
radi tega. Pomembno je, da se znamo 

pravočasno umakniti, pogasiti manjši 
požar ... Sem za to, da gremo v smer, 
kaj lahko sami naredimo, da bo bolje, 
ne da sedimo in čakamo, da nas bo 
nekdo rešil.

 Ͱ Kako daleč ste z gradbenim dovo-
ljenjem za novo Osnovno šolo Preska?
Javna obravnava še ni bila razpisana, 
je pa nanjo že nekaj prijavljenih. Dokler 
do nje ne pride, težko kar koli komenti-
ram. Želim si, da bi prevladal razum in 
da ne bi bilo večjih težav. Za ta scenarij 
delamo že šest let. V projekt je bilo do-
slej vloženih okrog 250 tisoč evrov.

 Ͱ Poteka vpis v Vrtec Medvode. Ra-
zvojni oddelek še ni zaživel?
Ne še, je pa možnost, če bi le bilo za to 
dovolj interesa. Odprtje razvojnega od-
delka podpiramo in bi bil dodana vre-
dnost.

 Ͱ Po zakonu mora imeti vsaka obči-
na urejeno oskrbo izgubljenih in za-
vrženih živali. Drži, da z Zavetiščem 
Horjul nimate več pogodbe?
Zavetišče Horjul je pogodbo ob preteku z 
nami prekinilo, niso nam je podaljšali. 
Še zdaleč nismo edini. Preprosto nimajo 
več prostora. Zavetišča so vse bolj polna. 
Dobili smo začasno rešitev in pogodbo 
sklenili z Mačjim Dolom, zavetiščem za 
mačke v Škofji Loki. Nismo še povsem 
obupali in upamo, da bi nas Horjul vzel 
nazaj. Za sprejem pa bomo prosili tudi v 
Zavetišče Ljubljana za zapuščene živali 
(Gmajnice). Mačji Dol namreč sprejema 
samo mačke.

 Ͱ Predlog državnega prostorskega 
načrta nadgradnje gorenjske železni-
ške proge na odseku Ljubljana–Kranj/
Naklo z okoljskim poročilom je bil 
javno objavljen lani poleti. Javnost je 
imela v tem času možnost podajanja 
predlogov in pripomb. Kako so se ozi-
roma se bodo do njih opredelili, še ve-
dno ni znano. Potekajo z vami kakšna 
usklajevanja?
V zadnjih mesecih smo imeli več se-
stankov. Glavno vprašanje je zaščita 
vodnega vira. Na terenu je bil Geološki 
zavod Slovenije. Predstavili so nove po-
tencialne lokacije za vodni vir. Uskla-
diti jih morajo z državo, Direktorat za 
vode mora za Občino Medvode pripra-
viti nova varovalna območja. Od novega 
vodnega vira ne odstopamo in to smo 
jasno povedali tudi na ministrstvu. Na 
dveh sestankih smo skupaj z državo 
pregledali vse naše pripombe in dobili 
njihove neformalne odgovore, ki dajo 
slutiti, da jih bo velika večina upošte-
vanih.

 Ͱ Objavljena je bila informacija, da 
želite razširiti ponudbo na Tržnici 
Medvode.
Tržnica je ob sredah in sobotah dopol-
dan lepo zasedena s ponudniki, naša 
želja pa je, da bi bilo tako tudi v dru-
gih dneh in da bi ponudbo razširili. Po 
trenutnem ceniku so ponudniki druge 
dni oproščeni plačila, predvsem zato, 
da vzbudimo interes. Nekaj čas bo za-
gotovo preteklo, da bo to ljudem prišlo 
v navado, da bodo na tržnico prihajali 
tudi druge dni.

»Gradil se bo nov most čez 
Soro z dvosmernim prometom 
in hodnikom za pešce na 
obeh straneh. To bo velika 
dodana vrednost za Medvode, 
če vemo, da je bil sedanji 
most za kolesarje in pešce 
neuporaben.«
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Poplave avgusta 2023 niso prizanesle 
niti brvi za pešce in kolesarje med Vikr-
čami in Mednom, ki je povezovala obči-
no Medvode z mestno občino Ljubljana. 
Deroča in narasla voda jo je odnesla. 
Pred kratkim so začeli graditi novo.
Več kot devetdeset metrov dolgo lese-
no mostišče, ki ga je načrtoval inženir 
Stanko Dimnik, je oba bregova reke Save 
povezovalo od leta 1934. Objekt je bil kot 
tehnična dediščina vpisan tudi v register 
kulturne dediščine. A ker je brv uničena, 
tega ni več, zato nova brv ne bo replika 
stare, ampak bo odgovarjala na potrebe 
in izzive današnjega časa. »Za zavarova-
nje brvi v primeru ponovnih poplav bo 
nova jeklena brv daljša in zgrajena višje, 
kar bo omogočalo večji pretok reke Save. 
Enako kot doslej bo viseča z dvema pilo-
noma, za razliko od stare pa ne bo več 
pokrita. Prostora za pešce in kolesarje 
bo precej več kot doslej. Širina prejšnje je 

bila 1,1 metra, nove pa bo 3,5 metra, ker 
je brv na glavni državni kolesarski po-
vezavi med Gorenjsko in Ljubljano,« so 
predstavili na Občini Medvode.
Kot poudarjajo, je glede na število pobud 
in vprašanj občank in občanov gradnja 

nove brvi v Vikrčah ena najbolj pričako-
vanih investicij v okviru sanacije po po-
plavah. Zato so bili veseli, da je že kmalu 
po poplavah z njimi v stik stopilo podje-
tje HSE Invest, ki je del skupine Holding 
Slovenske elektrarne, ter ponudilo po-
moč pri projektiranju. Podarilo je izdela-
vo projektne dokumentacije v pogodbeni 
vrednosti 39.870 evrov. Pregledala in po-

trdila sta jo tako Državna tehnična pi-
sarna kot tudi Direkcija RS za vode. Novo 
brv bo zgradilo podjetje V3 s podizvajalci, 
ki je pripravo delavniške dokumentaci-
je ter dela v delavnici začelo decembra 
lani. Dela nadaljujejo na terenu, pogod-
beni rok za izgradnjo nove brvi pa se iz-
teče konec letošnjega poletja.
»Pogodbo v vrednosti 1,4 milijona evrov 
smo z izvajalcem podpisali Občina Med-
vode in Mestna občina Ljubljana, saj je 
v vsaki od občin polovica brvi in bo zato 
vsaka občina krila približno polovico 
vrednosti. Sredstva za novo brv bosta 
obe občini črpali iz državnih sredstev za 
sanacijo po poplavah,« so še pojasnili 
na Občini Medvode.
V času del bo povečan promet gradbene 
mehanizacije na cesti v naselju Vikrče, 
občasno pa bo promet tudi oviran.

Gradijo novo brv v Vikrčah
Ena najtežje pričakovanih investicij v okviru sanacije po poplavah naj bi bila končana 
do konca poletja.

MAJA BERTONCELJ

Vizualizacija nove brvi med Vikrčami in Mednom, ki bo ponovno povezala dve občini in bo 
dodatna spodbuda za trajnostno mobilnost / Foto: Občina Medvode

Na predlog uporabnikov je prišlo do spremembe izvajanja brezplačnih avtobusnih prevo-
zov na relaciji Medvode–Polhograjci. Zaradi optimizacije prevozov se nekoliko spreminja 
urnik voženj v zimskem času do 31. marca, in sicer bodo prvi trije jutranji odhodi nekoliko 
kasnejši: ob 7. uri iz Medvod, ob 8. uri s Topola in ob 9.30 iz Medvod. Ostali odhodi osta-
jajo nespremenjeni, kar pomeni ob 10.30 s Topola, ob 12. uri iz Medvod, ob 13.30 s Topola, 
ob 15. uri iz Medvod in ob 16.30 s Topola. Začetna postaja v Medvodah je pri Športni dvo-
rani Medvode, na Topolu pa pri POŠ Topol. Brezplačni prevoz je organiziran vsako soboto 
in nedeljo, v poskusnem obdobju še do 30. maja letos. M. B.

Novi vozni red za Polhograjce

Nova jeklena brv bo daljša in 
zgrajena višje, poleg tega bo 
tudi širša. Ne bo pa pokrita.

Stalno obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju 
zdravstvene ustreznosti pitne vode iz vaških 
vodovodnih sistemov (VVS) in javnih vodovo-
dnih sistemov (VS), uporabnike pitne vode iz 
naslednjih VVS in VS obveščamo, da je zaradi 
varovanja zdravja ljudi v veljavi stalen ukrep 
prekuhavanja pitne vode in je zato potrebno do 
nadaljnjega vodo za uporabo v prehrambne na-
mene obvezno prekuhavati:
VVS Žlebe – Seničica (Žlebe)
VVS Žlebe – Jeterbenk – le hiše, ki so priključe-
ne na vodovodni sistem pred vodohranom
VVS Vaše – le hiše, ki niso priključene na javni 
vodovodni sistem
VVS Sora – le hiše, ki niso priključene na javni 
vodovodni sistem
Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti 
pitne vode iz posameznih VVS in VS ter poroči-
la o preskusih posameznih vzorcev pitne vode 
so stalno dostopna na spletnih straneh Občine 
Medvode (http://www.medvode.si/objave/31).
Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževa-
nja sistemov za oskrbo s pitno vodo ter hišnih 
vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih 
straneh Nacionalnega inštituta za javno zdravje 
(http://www.nijz.si/sl/podrocja-dela/moje-
-okolje/pitna-voda/pitna-voda-za-splosno-jav-
nost).

Eko društvo Trnovec, Eko društvo Vodovod 
Seničica, Zavod Vodovod Preska, Društvo za 

varstvo voda Žlebe, Vodovodni odbori VVS in 
Občina Medvode
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Glavni vir financiranja občin je doho-
dnina. V proračunu Občine Medvode za 
leto 2025 je v višini dobrih 12,6 milijona 
evrov. Med večjimi viri sta še nadome-
stilo za uporabo stavbnega zemljišča, ki 
je za letošnje leto načrtovano v višini 2,1 
milijona evrov, in komunalni prispevek 
(1,85 milijona evrov). Velik del odhodkov 
je namenjen zakonskim obveznostim, 
kot je financiranje vrtcev in šol, zato 
je za izvedbo investicijskih projektov 
še toliko bolj pomembno pridobivanje 
sredstev z evropskih in državnih razpi-
sov. Na Občini Medvode so predstavili 
podatke, kako uspešni so bili pri tem v 
zadnjih desetih letih.

NAJVEČ IZ KOHEZIJSKEGA SKLADA
»Občina Medvode je v zadnjem desetle-
tju, med letoma 2015 in 2024, pridobi-
la kar 16,6 milijona evrov na različnih 
evropskih in državnih razpisih za 47 
različnih projektov. Največ, kar dobrih 
10 milijonov evrov, smo prejeli iz Ko-
hezijskega sklada. Iz tega vira se črpajo 
sredstva za projekt Čisto zate, ki je doslej 
največji v zgodovini občine in s katerim 
smo zgradili kar 22 kilometrov nove 

kanalizacije. V letu 2017 smo iz Kohezij-
skega sklada financirali pripravo prve 
Celostne prometne strategije občine 
Medvode, ki ji bo v letu 2025, prav tako 
s pomočjo tega sklada, sledila nova. V 
letu 2018 smo iz tega vira financirali 
energetsko sanacijo OŠ Simona Jenka 
Smlednik, POŠ Topol in Vrtca Medvode, 
leto kasneje pa smo zgradili prvo kole-
sarsko pot na Bonovcu. Leta 2023 je bila 

zaključena 6,2 kilometra dolga kolesar-
ska povezava Medvode–Pirniče–Vikrče 
z izgradnjo Medvoškega loka čez reko 
Savo, ki je bila sofinancirana iz Evrop-
skih strukturnih in investicijskih skla-
dov,« so predstavili.
Na različnih razpisih so prejeli tudi denar 
za številne investicije s področja športa, 
šolstva, kulture, urejanja prostora, okolja 
in kmetijstva. Kot eno večjih naložb, za 
katero so skoraj v celoti prejeli zunanji 
vir financiranja, navajajo izvedbo koma-
sacije in agromelioracije v Smledniku s 
pomočjo sredstev Evropskega kmetijske-
ga sklada za razvoj podeželja. Tu so tudi 
projekti LAS Za mesto in vas, ki ga je Ob-
čina Medvode leta 2015 ustanovila skupaj 
s sosednjimi občinami Vodice, Komenda, 
Mengeš, Domžale in Trzin. Vodi ga Regio-
nalna razvoja agencija Ljubljanske urba-
ne regije, Občina Medvode pa je ena bolj 
aktivnih in je kot vodilni ali sodelujoči 
partner sodelovala pri mnogih manjših 
projektih, ki so bili sofinancirani s sred-
stvi Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja in Evropskega sklada za 
regionalni razvoj.

SPREMLJAJO RAZPISE
Na občini dodajajo, da budno spremlja-
jo vse aktualne razpise in bodo tudi v 
prihodnje s prijavami nanje skušali še 
povečati število realiziranih naložb. 
»Letos se bosta izvajala dva pomemb-
na projekta za zagotavljanje oskrbe s 
pitno vodo in odvajanje odpadne vode. 
Sklad Načrt za okrevanje in odpornost 
bo prispeval več kot 1,5 milijona evrov 
za Izgradnjo fekalne kanalizacije v 
naselju Zgornja in Spodnja Senica ter 
Obnovo javnega vodovodnega omrežja 
Studenčice - Žlebe in gradnjo vodohra-
na. Tako letošnje kot tudi prihodnje 
leto bo glavnina naše pozornosti še 
vedno namenjena sanaciji občine po 
poplavah iz leta 2023. Država nam je 
že v letu 2023 nakazala predplačilo za 
sanacijo posledic poplav, ki smo ga že 
porabili, hkrati pa bo v letih 2025 in 
2026 iz državnega proračuna financi-
rana še preostala potrebna sanacija. 
Vse skupaj s strani države pričakuje-
mo 17,3 milijona evrov sredstev za sa-
nacijo občinske infrastrukture,« so še 
pojasnili.

Deset let in blizu sedemnajst milijonov evrov
Občina Medvode je v zadnjem desetletju na različnih razpisih pridobila za dobrih 16,6 
milijona evrov. »Če prištejemo še 17,3 milijona državnega denarja za sanacijo javne 
infrastrukture po poplavah, bo v obnovo in razvoj naše skupnosti investiranih kar 
33,9 milijona evrov iz zunanjih virov,« poudarjajo na Občini Medvode.

MAJA BERTONCELJ

Iz Kohezijskega sklada se črpajo tudi sredstva za projekt Čisto zate, ki je največji v zgodovini 
občine. Zgradili so kar 22 kilometrov nove kanalizacije. Čakajo še na izgradnjo kanala C0 na 
območju mestne občine Ljubljana in na priklop. / Foto: Peter Košenina

»Ker je velik delež občinskega 
proračuna namenjen zakonskim 
obveznostim, je za izvedbo 
investicijskih projektov 
še toliko bolj pomembno 
pridobivanje sredstev iz 
različnih razpisov.«
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Projekt Vodovod Polhograjski Dolomiti 
– faza Studenčice je vreden 1.356.459,25 
evra. Občina Medvode je zanj pridobi-
la evropska sredstva, in sicer v višini 
579.675 evrov.
»Zaradi zmanjšane izdatnosti vodnja-
ka Studenčice in pomanjkanja vode v 
sušnih poletjih so se zadnja leta poja-
vile potrebe po vodohranskih kapaci-
tetah v Studenčicah. Za zagotavljanje 
zadostne količine pitne vode za pokri-
vanje dnevnih nihanj porabe vode in 

zagotavljanje vsaj delne požarne var-
nosti iz javnega vodovodnega sistema 
na območju naselij Studenčice in Žlebe 
je nujna izgradnja novega vodohrana. 
S projektom bomo zgradili cevovode v 
skupni dolžini 1.709 metrov in zgradili 
nov okrogli dvocelični vodohran ka-
pacitete 100 m³ v bližini naslova Stu-
denčice 28. Načrtujemo tudi povezavo 
vodovodnega sistema Studenčice in 
vodovodnega sistema Žlebe, s čimer 

bo nov vodohran omogočil stabilno 
vodooskrbo tudi na območju dela na-
selja Žlebe in omogočil kasnejšo širitev 
omrežja. Hkrati z gradnjo vodovoda 
bo Elektro Gorenjska obnovil elektro 
omrežje, Telekom in KTV Medvode pa 
tudi njuni telekomunikacijski omrež-
ji,« pojasnjujejo na Občini Medvode.
Pred začetkom del so projekt predstavili 
krajanom. Obnova vodovoda in gradnja 
novega vodohrana v Studenčicah vpli-
vata tudi na promet v tem delu Polho-
grajcev. Gradnja večinoma poteka po 
glavni cesti skozi Studenčice. V času del 
bo med 8. in 16. uro vzpostavljena po-
polna zapora. Izvajalec bo dela izvajal 
z dvema ekipama: ena bo izvajala gra-
dnjo vodohrana, druga pa gradnjo vo-
dovoda, ki bo potekala v smeri od zgor-
njega vodohrana proti dolini. Dostop je 
tako v času zapore z obeh smeri mogoč 
le do gradbišča, obvoz pa poteka na re-
laciji Studenčice–Tehovec–Brezovica pri 
Medvodah–Trnovec–Sora–Medvode in 
obratno.
»V času del je potrebne veliko strpno-
sti in razumevanja vseh udeležencev v 
prometu, za kar se že vnaprej zahvalju-
jemo in hkrati prosimo za upoštevanje 
navodil izvajalca,« še sporočajo z Občine 
Medvode.

Velik projekt v Studenčicah
Občina je začela obnovo vodovoda in gradnjo novega 
vodohrana v Studenčicah, kar bo omogočilo stabilno 
oskrbo s pitno vodo v Studenčicah in Žlebeh.

MAJA BERTONCELJ

Obnova vodovoda in gradnja novega vodohrana v Studenčicah vplivata tudi na promet v tem 
delu Polhograjcev. / Foto: Peter Košenina

Občina Medvode je v letu 2020 pristopila 
k projektu Lokalno je zdravo. Cilj je orga-
nizirati kratko dobavno verigo za lokalne 
pridelke in izdelke za oskrbovanje javnih 
zavodov z lokalnimi živili ter vzpostaviti po-
goje za nove prodajne poti. Projekt so pred-
stavili nosilcem kmetijskih gospodarstev v 
občini in jih povabili k sodelovanju. V letu 
2022 so objavili prvi javni poziv, sledil je 
drugi, 8. januarja pa je bil objavljen tretji 
z namenom dobave lokalno pridelanih ži-
vil za oskrbovanje vzgojno-izobraževalnih 
zavodov na območju občine za obdobje od 
1. marca 2025 do 31. decembra 2026. Rok 
za oddajo je danes, 14. februarja. Na javni 
poziv se lahko prijavijo ponudniki, ki imajo 
sedež v občini Medvode, pridelujejo oziro-
ma predelujejo živila na območju občine, 
so vpisani v register kmetijskih gospodar-
stev in nimajo neporavnanih obveznosti do 
občine. M. B.

Poziv lokalnim kmetom

Tržnica Medvode je od izgradnje leta 2019 
dobro obiskana, saj privablja prodajalce in 
kupce tako iz domače kot tudi iz sosednjih 
občin. Njen upravljavec je Režijski obrat 
Občine Medvode, ki želi ponudbo razširiti 
in s tem spodbujati prodajo kakovostnih lo-
kalnih izdelkov in pridelkov. Prodaja na tr-
žnici je možna vsak dan, razen ob nedeljah, 
najbolj živahno pa je ob sredah in sobotah 
dopoldne. Želijo si, da bi bilo tako tudi ob 
četrtkih, ko bi bil poudarek predvsem na 
neživilskih izdelkih rokodelcev in drugih 
ponudnikov. Vabijo nove ponudnike, da jim 
sporočijo interes tako za četrtek kot tudi za 
sredo in soboto, ko je na voljo še nekaj pro-
stih prodajnih mest. Pristojbina za prodajo 
na tržnici se zaračunava za prodajo v sredo 
in soboto, ostale dni pa je prodaja s soglas-
jem upravljavca brezplačna. M. B.

Na tržnico vabijo nove 
ponudnike

Do 15. marca poteka vpis otrok v Vrtec 
Medvode za šolsko leto 2025/2026. Starši 
lahko predšolske otroke vpišejo v program 
predšolske vzgoje, dnevni program (od 6 
do 9 ur). Obrazec za vpis dobijo na upravi 
vrtca ali na njihovi spletni strani. S priloga-
mi ga lahko oddate osebno na upravi vrtca 
vsak dan med 8. in 15. uro, po elektronski 
pošti (natasa.kruh@vrtec-medvode.si) ali 
po navadni pošti. M. B.

Vpis v Vrtec Medvode

Investicija je vredna več kot 1,3 
milijona evrov. Slabih 580 tisoč 
evrov je evropskih sredstev.
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»V občinski upravi Občine Medvode smo imeli konec lanske-
ga leta sistemiziranih 45 delovnih mest. Po odhodu še štirih 
sodelavcev je s februarjem zaposlenih 28 javnih uslužbencev, 
pri čemer so upoštevani tudi zaposleni v Režijskem obratu. Na 
primer leta 2014 je bilo, če ne upoštevamo funkcionarjev, na 
občini zaposlenih 25 oseb, naloge, ki jih danes izvaja Režijski 
obrat, pa so opravljali zunanji izvajalci. Če bi bilo danes tako, bi 
bilo zaposlenih trenutno 22. Sprejeti proračun je bil za leto 2014 
16,3 milijona evrov, za letošnje leto pa je 41 milijonov evrov,« so 
predstavili na Občini Medvode. To so podatki, ki povedo veliko.
Kje so razlogi? »Vsak od odhajajočih sodelavcev ima različne 
osebne razloge, večinoma pa navajajo preveliko obremenje-
nost, prenizko plačilo za opravljeno delo in druge bonitete, 
ki jim jih lahko ponudijo drugi delodajalci. Na primer v Ob-
čini Medvode ne dopuščamo dela od doma, saj smo mnenja, 
da mora biti občinska uprava osebno dosegljiva občanom in 
veliko prisotna na terenu. Sodelavci večinoma odhajajo na 
ministrstva, v zasebni sektor in v druge občine, ki so običajno 
bližje njihovemu stalnemu prebivališču,« pojasnjujejo. Doda-
jajo, da se z vprašanjem, kako privabiti nove kadre, intenziv-
no ukvarjajo, po pogovorih z drugimi župani pa ugotavljajo, 
da ta težava ni prisotna le v Medvodah, ampak tudi v sose-
dnjih občinah. Tako na Skupnosti občin Slovenije in Združe-

nju občin Slovenije so nam potrdili, da je pomanjkanje kadra 
na občinah prisotno.
Na Občini Medvode upajo, da bo pred kratkim sprejeta plačna 
reforma in dvig plač spodbudil večji interes za delo na ob-
činah. Napovedujejo, da bo v kratkem objavljenih kar nekaj 
razpisov. Prijav je manj kot pred leti. Že več kot eno leto iščejo 
sodelavca, ki bi vodil projekte s področja vodovoda in kana-
lizacije. »Veliko število odprtih projektov, hitre spremem-
be zakonodaje in povečevanje birokracije s strani države in 
Evropske unije terja čimprejšnje povečanje števila naših so-
delavcev,« so še povedali na Občini Medvode.
V Skupnosti občin Slovenije poudarjajo, da je privabljanje ka-
kovostnega kadra v javni sektor nujno tako za splošno prebi-
valstvo kot za gospodarstvo.

Predlog državnega prostorskega načrta (DPN) nadgradnje go-
renjske železniške proge na odseku Ljubljana–Kranj/Naklo z 
okoljskim poročilom je bil javno objavljen lani poleti. Javnost 
je imela v tem času možnost podajanja predlogov in pripomb. 
Kako so se oziroma se bodo do njih opredelili izdelovalci stro-
kovnih podlag in DPN, še vedno ni znano. Spremembe so pred-
videne tudi na območju medvoške občine.
Z vprašanjem, kdaj bodo stališča do predlogov in pripomb 
zaključena, smo se obrnili na Direkcijo RS za infrastrukturo. 
»Na podlagi predlogov in pripomb javnosti in tangiranih ob-
čin, podanih v času javne objave predloga DPN, vključno s pri-
pombami civilnih iniciativ, izdelovalci strokovnih podlag in 
DPN trenutno intenzivno dodatno preverjajo in dopolnjujejo 

posamezne rešitve s ciljem čim hitrejše uskladitve dopolnje-
nega predloga DPN in sprejema Uredbe o DPN. Ko bodo stali-
šča s strani izdelovalcev zaključena, bo v skladu z Zakonom 
o urejanju prostora sledila uskladitev in potrditev stališč do 
predlogov in pripomb s strani projektne skupine, ki skupaj z 
Ministrstvom za naravne vire in prostor vodi postopek pri-
prave DPN. Po potrditvi stališč do pripomb bo pripravljen 
dopolnjeni predlog DPN. Za območja, kjer bodo spremembe 
večje oz. kjer bo meja DPN morebiti spremenjena, bo izvede-
na javna seznanitev s spremenjenimi rešitvami. V nadaljeva-
nju bodo k dopolnjenemu predlogu DPN pridobljena mnenja 
pristojnih nosilcev urejanja prostora, vključno z mnenjem o 
sprejemljivosti izvedbe vplivov načrta na okolje in nato pri-
pravljeno gradivo za obravnavo in Uredbe o DPN na Vladi RS,« 
so pojasnili.

Proračun Občine Medvode za leto 2025 je rekordno visok, kar pomeni, da je veliko 
tudi projektov. In posledično to pomeni veliko dela tudi za občinsko upravo. A kadra 
manjka. V zadnjem obdobju so se zgodili še novi odhodi.

MAJA BERTONCELJ

MAJA BERTONCELJ

Obnova občinske stavbe je v polnem teku. Želijo si, da bi se 
občinska uprava vanjo vrnila v številnejši zasedbi. / Foto: Peter 
Košenina

Nujno čimprejšnje povečanje števila zaposlenih

Stališč do predlogov in pripomb za drugi tir še ni

»Občine zahtevajo visokokvalificirane 
strokovnjake, ki pa se zaradi kompleksnosti dela 
in nizkih plač pogosto odločajo za delo drugje,« 
poudarjajo v Združenju občin Slovenije.
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Naselje Zbiljski gaj je po dolgih letih do-
bilo urejeno otroško igrišče in tudi telo-
vadno orodje.
V hiše v Zbiljskem gaju so se prvi prebi-
valci vselili leta 2001. V naselju je skupaj 
80 hiš, od tega okrog 30 odstotkov več-
stanovanjskih oziroma nekoč imenova-
nih varovana stanovanja. Otroško igri-
šče je bilo zaradi družin z otroki težko 
pričakovano. Načrtovano je bilo s strani 
investitorja, ko so se prodajale hiše, a 
do realizacije potem ni prišlo, tako kot 
med drugim tudi ni načrtovane trgo-
vine. Poleg igral ima naselje sedaj tudi 
telovadno orodje. Prostor je urejen kot 
vaški trg in je namenjen tudi druženju 
prebivalcev naselja. Investicija še ni 
povsem zaključena, načrtovan je med 
drugim priključek za vodo.
»Krajevna skupnost je vodila projekt 
od leta 2021 s pridobitvijo arhitektur-
nega projekta Ureditev vaškega trga. 
Občina Medvode je zemljišče odkupila 
od Družbe za upravljanje terjatev bank, 
tako imenovane slabe banke. S sredstvi 
participativnega proračuna občine se je 

območje počistilo in uredilo tlakovanje. 
Iz proračuna krajevne skupnosti in s 
pomočjo sredstev donatorjev so bila v 
prostor umeščena igrala in telovadno 
orodje, območje je ozelenelo z drevesi in 
okrasnim zelenjem,« je povedala Zden-
ka Bokal, svetnica KS Medvode – Center.

Občina je že pred časom v naselju uredi-
la komunalno infrastrukturo, vključno 
s preplastitvijo ulic. Naselje živi in je ve-
činoma lepo urejeno. Zanimivo je celo 
za snemanje domačih in tujih reklam, 
v njem so snemali tudi že televizijsko 
nadaljevanko.

Občina Medvode bo v sodelovanju s skladom v Preski izvedla 
projekt urejenega urbanega vrtnarjenja, na podoben način, kot 
ima to že urejeno na Svetju. »Zemljišče v Preski, kjer so si ne-
kateri brez soglasja lastnika uredili vrtičke, je v lasti Republike 
Slovenije in v upravljanja sklada kmetijskih zemljišč. Občina 
Medvode je s skladom dosegla dogovor o najemu zemljišča, 

sklad pa se je zavezal, da bo na zemljišču vzpostavil prvotno 
stanje oziroma agromelioracijo, s katero bo z območja odstra-
nil vse odpadke in druge predmete. Sklad je pred kratkim iz-

vedel javno naročilo, s katerim je izbral izvajalca agromeliora-
cije, ta pa bo dela izvedel v mesecu februarju,« so pojasnili na 
Občini Medvode. Pred začetkom aglomeracije so uporabnike 
zemljišč pozvali, naj odstranijo morebitno lastnino.
Občina bo po zaključku agromelioracije v pomladnih mese-
cih uredila območje, na katerem bo 43 vrtičkov. Lani so pri-
pravili načrt ureditve območja ter se s projektom LAStni vrt 
je odprt! prijavili na razpis LAS Za mesto in vas. »Prejeli smo 
informacijo, da projekt ni zbral zadostnega števila točk za 
sofinanciranje, zato smo sprejeli odločitev, da ga izvedemo 
sami z lastnimi sredstvi,« sporočajo z občine.
Ko bodo vrtički na voljo za najem, bodo objavili tudi javni po-
ziv za oddajo vrtičkov. Interesenti za najem svoj interes že 
lahko sporočite na obcina@medvode.si ali 01 361 95 10 (izbe-
rite številko 2).

Poleg igral so postavili tudi telovadno orodje.

MAJA BERTONCELJ

MAJA BERTONCELJ

Postavili so otroško igrišče in telovadno orodje. / Foto: Maja Bertoncelj

V Zbiljskem gaju dočakali otroško igrišče

Vrtičke v Preski bodo uredili z lastnimi sredstvi
Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije je v začetku tedna začel 
agromelioracijo zemljišča na območju vrtičkov v Preski.

Interesenti za najem vrtičkov v Preski svoj  
interes že lahko sporočite na obcina@medvode.si 
ali 01 361 95 10 (izberite številko 2).
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FEBRUAR
MAREC’25

7. 3. ob 18.00 / PETEK
Klub Jedro

Glasbene skulpture, 
DELAVNICA z glino 
ZA ODRASLE

14. 3. 20.00 / PETEK
Kulturni dom Medvode
GLASBENI ABONMA 
IN IZVEN

KIKI z zasedbo

14. 2. ob 20.00 / PETEK
Kulturni dom Medvode 
GLASBENI ABONMA 
IN IZVEN 
Valentinov koncert

Kitarski duo 
ČRNOBELO

vstopnice: 3 eur za otroke, 
5 eur za odrasle

TIC Medvode,
BAR KULTURE 313,6

in na blagajni KULTURNEGA DOMA 
uro pred predstavo

28. 2. ob 18.00 / PETEK
Kulturni dom Medvode

KINO DAN za otroke

1. 3. ob 20.00 / SOBOTA
Športna dvorana Medvode

SOBOTNO 
PUSTOVANJE

Nastop KURENTOV -  gostje pre-
senečenja - NAGRADE za najbolše 
maske - moderator Matic Herceg

Vstopnice eventim, Petrol 

2. 3. ob 15.00 / NEDELJA
Športna dvorana Medvode

OTROŠKO 
PUSTOVANJE
Vstop prost

24. 2. do 28. 2.
Klub Jedro

Zimsko počitniško 
varstvo 
ZA OTROKE

Vstopnice po 16 eur 
 TIC Medvode, 

BAR KULTURE 313,6 
in na blagajni KULTURNEGA DOMA 

 uro pred koncertom

Varstvo bo potekalo od 24. 2. do 28. 
2. 2025, od 7:00 do 16:00 v prostorih 
Kluba Jedro. Na varstvo sprejmemo 
40 otrok.

Prijavnice dostopne na
www. zavodsotocje.si

MEGA SHOW Vila Eksena in 
superjunaki  skupaj s slovenskim 
reperjem in izvajalcem hip-hop glasbe 
Boštjan Nipič - NIPKE

Vstopnice po 16 eur 
 TIC Medvode, 

BAR KULTURE 313,6 
in na blagajni KULTURNEGA DOMA 

 uro pred koncertom

12. 3. ob 19.00 / SREDA
Športna dvorana Medvode

24. VEČER ŠPORTA 

Na letošnji tradicionalni občinski-
prireditvi v Športni dvorani Medvode 
bodo podeljena občinska športna 
priznanja za dosežke v preteklem letu. 

BREZPLAČNE DELAVNICE 
OBVEZNE PRIJAVE NA:

mladina@zavodsotocje.si

Kantavtorica KiKi se je uveljavila 
kot ena najbolj razburljivih novih 
glasbenic slovenske scene zadnjih let.

Kitarski duo Črnobelo sestavljata 
Andrej Pekarovič in Luka Vehar
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Območje, na katerem je bil nekdanji Sokolski dom, bo dobilo novo 
podobo. Nekdanji Sokolski dom so Sokoli postavili iz opek poru-
šenega dimnika nekdanje oljarne v Medvodah, nato je bil v njem 
zdravstveni dom, po izgradnji novega pa se je v stavbo preselila 
uprava Donita. Potem ko so poleti leta 2018 propadajoči objekt po-
rušili, se je pred kratkim vendarle začela gradnja novega.
V njem bodo tudi stanovanja. Investitor je podjetje KRO iz Med-
vod. Uroš Kralj je pojasnil, da je objekt zasnovan kot poslovno-
-stanovanjski. »V njem bo okrog 13 stanovanj velikosti okrog 70 
m². Večina mirujočega prometa bo odmaknjenega v podzemno 
garažo, kjer bodo na voljo garaže, polnilnice za e-avtomobile, 
kolesarnice in shrambe za stanovalce. Neposreden dostop bo 

omogočen z dvigalom. Zunanje garaže bodo na voljo tako sta-
novalcem kot uporabnikom storitev v stavbi in občanom.« Kot 
pravi, bodo stanovanja vseljiva predvidoma v letu 2027.
»Novogradnja nastaja tudi z razlogom obogatitve občine, 
tako v smislu stanovanjskih enot kot prostorov za druženje 
in poslovnih prostorov, ki bodo razširili ponudbo storitev in 
izboljšali kakovost bivanja v občini. Ob udobju, ki ga nudi so-
dobna stavba, so njene prednosti tudi bližina centra občine, 
Ljubljane, Kranja in Škofje Loke, pa tudi narave ter potrebna 
infrastruktura na dosegu roke,« je povedal Kralj.
Poudaril je še, da arhitekturna zasnova objekta z okoliškimi 
nepremičninami zagotavlja sinhrono umestitev v prostor. 
»Okolica je načrtovana z domišljeno ozelenitvijo in prosto-
rom za brezskrbno otroško igro.« Zaradi gradnje je na obmo-
čju nekoliko spremenjena prometna ureditev.

Gradijo poslovno-stanovanjski objekt
Najprej Sokolski dom, nato zdravstveni dom in še kasneje uprava podjetja Donit. 
Prepoznavnega objekta od poletja 2018 ni več. Pred kratkim so začeli gradnjo novega.

MAJA BERTONCELJ

Vizualizacija novega poslovno-stanovanjskega objekta 
/ Foto: arhiv podjetja KRO

Gradnja na območju nekdanjega Sokolskega doma se je začela. 
/ Foto: Peter Košenina

V objektu bo okrog trinajst stanovanj velikosti 
okrog 70 m². Vseljiva bodo predvidoma v letu 2027.
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Drage bralke, cenjeni bralci,
veseli smo, da radi berete priloge Gorenjskega glasa,  
zato vas prijazno vabimo k naročilu – če seveda še niste 
naročeni – na časopis Gorenjski glas, ki vas bo vse leto 
obiskoval dvakrat tedensko in vam omogočil celovit pregled 
nad dogajanjem na Gorenjskem.

Iz vsega srca vam želimo srečno, zdravo in 
zadovoljno leto 2025!

Za naročilo pokličite 04/201 42 41 ali pišite na narocnine@g-glas.si

www.gorenjskiglas.si

www.gorenjskiglas.si

Podprite lokalne zgodbe in se naročite na Gorenjski glas. 
Pokličite 04/201 42 41 ali pišite na narocnine@g-glas.si.

www.gorenjskiglas.si



Izoblikujte si svoj svet priložnosti 
in začnite kariero v Brinoxu. 

www.brinox.si

BRINOX d.o.o.
Sora 21
SI-1215 Medvode
t:+386 1 361 97 30
HR@brinox.eu

Skreniraj QR kodo 
in obišči našo spletno stran 
https://www.brinox.si/zaposlitve. 
Prijavi se!

Zakaj izbrati Brinox?
• dolgoročna zaposlitev v stabilnem in rastočem podjetju
• uvajanje v delo ob strokovni podpori mentorjev in sodelavcev
• možnost kariernega in strokovnega razvoja
• izpopolnjevanja in dodatna izobraževanja
• delo v mladem kolektivu ter v urejenem sodobnem delovnem okolju
• stimulativno nagrajevanje in konkurenčno plačilo, izplačilo poslovne uspešnosti
• timsko delo in družabni dogodki z bogatim programom 
 (šport, zabava, pikniki, novoletni dogodki za zaposlene in njihove otroke, idr.)

v inženiringu: 
• Projektni inženir
• Projektni vodja
• Elektro projektant
• Inženir kvalifikacij

Prosta delovna mesta
v proizvodnji:
•  Vizualni preglednik (VT2)
• Varilski inženir (IWE) / tehnolog (IWT)
• Tehnolog proizvodnje
• TIG Varilec
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Kateri dogodki so ti bili v Medvodah v 
zadnjih treh letih najbolj všeč? To je bilo 
le eno izmed vprašanj, na katero so od-
govarjali udeleženci okrogle mize Kluba 
medvoških študentov, ki je 7. januarja po-
tekala v Klubu Jedro. In odgovori? Športni 
dogodki, glasbeni dogodki, Noč parkelj-
nov, deljenje rožic za dan žena ... Kljub 
temu da so pričakovali boljšo udeležbo, so 
od prisotnih dobili pomembna mnenja.
»To je okrogla miza o dogodkih in stva-
reh, ki si jih mladi želimo v Medvodah. 
Mladim smo dali besedo še v živo, saj 
smo jih za mnenja doslej spraševali ve-
činoma z anketami na socialnih omrež-
jih. Želeli smo si večje udeležbe, zato smo 

dogodek tudi promovirali. Glede na odziv 
ugotavljam, da za okrogle mize v živo 
med mladimi danes ni velikega zani-
manja. Nič narobe, sedaj vemo, kako po-
stopati v prihodnje. Ubrali bomo kakšne 
druge načine,« je povedal Aljaž Rezar, 
predsednik Kluba medvoških študentov. 
Okrogla miza je bila sicer namenjena 
vsem, ne le članom Kluba medvoških 
študentov, ki jih je že več kot 160.
Mnenja, ki so jih prejeli, bodo skuša-
li v čim večji meri upoštevati v njiho-
vem programu za letošnje leto. To je bil 
tudi eden od namenov dogodka. »Poleg 
tega pa je bil namen privabiti čim več 
mladih, še posebej tistih na prehodu iz 
srednje šole na fakulteto. Ta generacija 
nam kar nekako manjka. V klub je tre-
ba vključevati vedno nove, da potem čez 
leta peljejo ta voz naprej in da se morda 
začnejo zanimati tudi za politiko in se 
preko občinskega sveta zavzemajo za 
mlade,« je dodal Rezar.
Okrogle mize se je udeležil tudi Anže 
Jenko, najmlajši občinski svetnik Ob-
činskega sveta Občine Medvode, ki pri-
haja iz vrst Liste Nejca Smoleta. »Prišel 
sem, da vidim, kaj mlade zanima, česa 
si želijo, in da potem skozi Odbor za 
mladino skušamo doseči spremembe. 
Pri obravnavi osnutka proračuna obči-
ne smo predlagali povečanje sredstev 
za mladino, kar ni bilo sprejeto, zato 
upam, da bo drugače vsaj pri rebalan-
su. Od starejših je pogosto slišati, da na 
mladih svet stoji, a to bi se potem mo-
ralo poznati tudi v sredstvih, ki se za 
mlade namenijo. V današnjem svetu 
se mi zdi pomembno, da se udejstvova-
nje mladih podpre. Vesel sem, da se na 
javni razpis za sofinanciranje otroških 

in mladinskih programov za otroke in 
mlade prijavi toliko različnih aktivno-
sti, je pa za vse namenjenih le 15 tisoč 
evrov. Ob 41-milijonskem proračunu je 
ta znesek res nizek,« je dejal.
Rezar ugotavlja, da so bili v občini na po-
dročju mladine od leta 1998 in Mladin-
skega kulturnega centra narejeni veliki 
premiki, najbolj svež pa se je zgodil z 
ustanovitvijo Kluba medvoških študen-
tov, ki je v tretjem letu delovanja. »Ima-
mo podporo tako lokalne skupnosti kot 
tudi Zveze študentskih klubov Slovenije,« 
je zadovoljen. Dodaja, da je na področju 
mladine dejavnih več organizacij v obči-
ni, med drugim taborniki, skavti, župnije 
z oratoriji, kulturna in športna društva, 
Javni zavod Sotočje ... Ne glede na to pa 
meni, da je udejstvovanje mladih neko-
liko v upadu. »Pozna se, da v Medvodah 

ni srednje šole, da gredo mladi večinoma 
v Ljubljano in se tam udejstvujejo tudi v 
prostem času. Težko jih je potem priva-
biti nazaj. Zelo bomo delali na tem, da 
te generacije dobimo, jih vključimo, jim 
damo vrednost, jim pokažejo, da so tu-
kaj zaželene in jim poskušamo čim več 
ponuditi. Medvode so njihov kraj in oni 
so tisti, ki lahko aktivno sodelujejo, ne da 
se odrasli odločajo zanje. Mladi moramo 
povedati, kaj hočemo. Je pa dejstvo, da 
se resnih tem večina izogiba, da se jih le 
redki posamezniki lotevajo in so pri tem 
vztrajni,« je še povedal Rezar.

Mladi, kaj si želite v Medvodah
To je bil naslov okrogle 
mize, ki je potekala 
v organizaciji Kluba 
medvoških študentov. 
Pričakovali so boljši odziv 
mladih.

MAJA BERTONCELJ

Udeleženci okrogle mize so odgovarjali na različna vprašanja, vezana na področje mladih. 
/ Foto: Maja Bertoncelj

V soboto, 15. februarja, bo ob 19.30 v cer-
kvi svetega Janeza Krstnika v Preski reci-
tal avtorske glasbe ob 18. rojstnem dnevu 
medvoškega skladatelja Andraža Babška. 
Igrale bodo komorne zasedbe Srednje glas-
bene in baletne šole Ljubljana, prepevala 
pa bosta mešana pevska zbora Jakoba Alja-
ža in Alpha vox. M. B.

Za polnoletnost recital 
avtorske skladbe

Okroglo mizo je vodil predsednik 
Kluba medvoških študentov Aljaž Rezar.

Na dan žena bodo člani Kluba 
medvoških študentov v centru 
Medvod delili rožice, in sicer 
med 16. in 18. uro.
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First Lego League (FLL) Challenge je mednarodno priznano 
tekmovanje, ki povezuje znanost, tehnologijo, inženirstvo in 
matematiko. Namenjeno je učencem od 9. do 16. leta. Ponu-
ja edinstveno priložnost za raziskovanje robotike, inovacij in 
timskega dela. Poteka pod okriljem Zavoda Super glavce.
Vsako leto se ekipe vključijo v sezonski izziv, ki temelji na 
zanimivi in aktualni temi. V sezoni 2024/25 so nosilna tema 
oceani. Učenci so ob podpori mentorjev prepoznavali in raz-
iskovali probleme, povezane z raziskovanjem oceanov. Pri 
tem so se srečali s tremi ključnimi področji. Prvo je inova-
cijski projekt, kjer raziskujejo resnični problem in predlagajo 
ustvarjalne rešitve, drugo je robotska igra, ki vključuje načr-
tovanje, izdelavo in programiranje avtonomnega lego robota 
za izvajanje misij, tretjo pa temeljne vrednote, ki poudarjajo 
timsko delo, vključevanje, odkrivanje in zabavo.
Iz Medvod je tudi v tem šolskem letu sodelovala Osnovna šola 
Preska z ekipo Robohorda pod mentorstvom Naceta Guzelja, 
nekdanjega učenca šole in člana prve ekipe OŠ Preska za FLL. 
Je tudi mladi up Medvod 2024. Konec januarja so se udele-
žili regijskega tekmovanja v OŠ Danile Kumar v Ljubljani. V 
finale, ki bo sredi marca v Kopru, se jim ni uspelo uvrstiti. 

Bodo pa tam svoje znanje pokazali učenci OŠ Danile Kumar 
z mentorjem, Medvoščanom Urošem Medarjem. »Pri tem 
tekmovanju je najpomembnejše, da učence učimo timskega 
dela, raziskovanja, navezovanja stikov, skrbi za odnose in še 
mnogo drugega,« je pojasnil Medar. Kot pravi, si želi, da bi 
bilo ravno zaradi vrednot, ki jih spodbuja to tekmovanje, vanj 
vključenih še več šol, tudi iz medvoške občine.

Tekmovanje, a poudarek na skupnosti
Sodelovala je tudi ekipa Robohorda iz Osnovne šole Preska.

MAJA BERTONCELJ

Ekipa Robohorda iz OŠ Preska / Foto: arhiv organizatorjev

SLEDI NAM NA: WWW.GIMKR.SI

INFOR— 
MATIVNI
DAN
petek,  
14. FEBRUAR 2025,
• 9.00-11.00 
• 15.00-17.00 
mednarodna  
matura, 13.00

sobota,  
15. FEBRUAR 2025,
• 9.00-11.00 
mednarodna  
matura, 11.00

NA 
GIMNAZIJI 
KRANJ
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Državno tekmovanje Mladina in gore, 
najbolj uveljavljena planinska preizku-
šnja za mlade iz znanj, veščin in izkušenj 
planinskega delovanja, je bilo že 35. Na 
zaključni del osnovnošolskega tekmo-
vanja se je uvrstilo 19 ekip, v finale šest. 
Poteka v kraju, od koder prihaja zmago-
valna ekipa iz preteklega leta. Letos je bilo 
tako 18. januarja v Osnovni šoli Pirniče.
Štiri učenke 8. a pirniške šole, Manja Go-
slar, Karin Jakša Jovanovski, Sara Mis in 
Viktoria Ana Šušteršič, so bile državne 
prvakinje lani in so naslov ubranile tudi 
letos. Poimenovale so se Planinske brihte, 
zastopale pa so Planinsko društvo Med-
vode. Izkazale so se tako v teoretičnem 
planinskem znanju kot pri praktičnih 
nalogah iz gibanja v gorah in orientaci-
je. Njihova zmaga je bila kar prepričljiva. 
Na tem tekmovanju so bile tretjič. Že kot 
šestošolke so bile v finalu in osvojile šesto 
mesto. Veselje po koncu finala je bilo ve-
liko. »Zmaga nam veliko pomeni. Vanjo 
smo vložile veliko truda in danes se je 
pokazalo naše znanje. Zagotovo nam bo 
v življenju prišlo prav, še posebno iz prve 
pomoči,« je povedala Karin Jakša Jovano-
vski.
Z njimi se je veselila tudi mentorica 
Mojca Resnik. »Dekleta imajo veliko 
znanja, so 'brihtne', kot so se poimeno-
vale. Uživajo v tem. Želijo se učiti, vedno 
je prostor za rast, za novo znanje. Na 
tekmovanje smo se dobro pripravljale 

tako v šolskih prostorih kot na terenu. 
Nisem dvomila o njihovem uspehu, 
prav tako tudi same ne. Danes so to le 
še potrdile in tega smo zelo vesele. Zna-
nje, ki ga pridobijo v pripravah na to 
tekmovanje, je pomembno in koristno 
ter lepa popotnica za življenje. Cilj je, 
da jih čim bolj opolnomočimo, da bodo 
tudi, ko bodo šle v gore same ali z druži-
no, imele čim več praktičnega znanja,« 
je bila vesela njihova razredničarka v 4. 
razredu, ki jih je v 6. razredu prvič pova-
bila k udeležbi na tem tekmovanju. »Za 
vse, ki so tekmovali, je to velika dota za 
življenje. Veliko morajo znati. Ni tako 
preprosto. Ekipa v šoli je odlična. Veseli 
smo, da bo tekmovanje tudi prihodnje 
leto pri nas,« pa je povedala ravnateljica 
OŠ Pirniče Damijana Božič - Močnik.
Devetič so bili del tekmovanja tudi sre-
dnješolci. Mlade planince in njihove 
mentorje je kot skriti gost z obiskom raz-
veselil Viki Grošelj, eno največjih imen 
slovenskega in svetovnega alpinizma, ki 
je bil 37 let športni pedagog na OŠ Pirniče. 
Vsakemu udeležencu je podaril angleški 
izvod svoje knjige Krona Slovenije. »Na-
hajate se v zelo pomembnem sloven-
skem planinskem okolišu. Povsem blizu 
je Šmarna gora, še pomembnejše pa je 
to, da je bil v njenem vznožju rojen Jakob 
Aljaž. Na tem območju je tudi plezališče 

Turnc. Slovenski vrhunski alpinizem se 
je začel razvijati prav tam,« je Grošelj se-
znanil tekmovalce, ki so bili iz vse Slove-
nije. Pohvalil je njihovo znanje.
To pa ni bil le dan za tekmovanje. Doga-
janje so s pesmijo in recitacijo obogatili 
učenci OŠ Pirniče, ki so tudi sooblikovali 
planinsko kuliso v športni dvorani. Lo-

gotip tekmovanja je narisala Nika Cerk, 
učenka 8. b OŠ Pirniče. Udeleženci so 
obiskali tudi domačijo Jakoba Aljaža 
ter si ogledali predstavitev prve pomoči 
in alpinistične opreme. Zbrane je med 
drugim nagovorila tudi podžupanja Ob-
čine Medvode Mojca Murnik.
Državno tekmovanje Mladina in gore je 
potekalo v organizaciji Planinske zveze 
Slovenije, njene Mladinske komisije, 
Planinskega društva Medvode, Osnovne 
šole Pirniče in Zavoda za šport RS Pla-
nica. Tudi prihodnje leto bo v Pirničah. 
Dekleta so se strinjala, da bodo posku-
šala zmagati še tretjič zapored.

Planinske brihte državne prvakinje drugič zapored
Na državnem tekmovanju Mladina in gore so največ znanja pokazale štiri osmošolke 
Osnovne šole Pirniče, ki so zastopale Planinsko društvo Medvode.

MAJA BERTONCELJ

Sara Mis, Viktoria Ana Šušteršič, mentorica Mojca Resnik, Manja Goslar, Karin Jakša 
Jovanovski in ravnateljica OŠ Pirniče Damijana Božič - Močnik so se veselile novega uspeha. 
/ Foto: Maja Bertoncelj

Skriti gost je bil Viki Grošelj. / Foto: Maja 
Bertoncelj

»Za vse, ki so tekmovali, je to 
velika dota za življenje. Veliko 
morajo znati. Veseli smo, da bo 
tekmovanje tudi prihodnje leto 
pri nas,« pravi ravnateljica OŠ 
Pirniče Damijana Božič - Močnik.
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V najstniških letih redko kdo prepozna, kateri poklic bo 
zanj v prihodnosti pravi. In ravno v tem je prednost gim-
nazijskega programa, ki v svoji splošnosti in širini omogo-
ča najširše možnosti izbire poklica v prihodnosti. Če dijaki 
želijo biti uspešni in zadovoljni v svojem poklicu, ki ga 
danes verjetno še ne poznajo, morda sploh še ne obsta-
ja, a skoraj zagotovo ne bo edini, ki ga bodo v življenju 
opravljali, jim gimnazijski program s svojo splošnostjo in 
širino omogoča najširše možnosti izbire poklica po štirih 
letih šolanja. Gimnazijsko znanje je neprecenljiva popot-
nica za življenje, na katero se lahko naloži formalno in vse 
pomembnejše neformalno znanje.
Tudi v novem šolskem letu pričakujemo, da se bo na GFP 
vpisalo veliko dijakov, ki poleg obveznega šolskega dela 
radi razvijajo tudi druga močna področja. To ne bodo 
samo športniki, s katerimi smo uspešen način usklajeva-
nja šolskih in športnih obveznosti razvijali desetletja in po 
katerih GFP na Gorenjskem kot tudi v širšem slovenskem 
prostoru marsikdo pozna, ampak tudi glasbeniki, likovni-
ki, podjetniki, raziskovalci … 
Ustvarili smo prvo stalno didaktično zbirko umetniških 
del na srednji šoli. Stene hodnikov in galerijo krasijo ume-
tnine dijakov in preko sto del štiridesetih slovenskih sli-
karjev in fotografov. Mnogi dijaki svoje vizije uresničujejo 
v podjetniških vodah. Naša dijaka sta razvila eAsistenta, 
pripomoček, s katerim se vsakodnevno srečuje okoli 500 

slovenskih in tujih šol ter mnogo dijakov in njihovih star-
šev. Naši nekdanji dijaki zasedajo vodstvene položaje pri 
Microsoftu, bili so pionirji na področju kriptovalut, so pre-
jemniki Michelinovih zvezdic … 
Zadnje šolsko leto smo zaključili s ponosom, saj so dijaki 
na maturi dosegli zelo lep uspeh. Dijaki splošne gimnazije 
so maturo opravili stoodstotno. Odlično znanje so poka-
zali tudi maturantje ekonomske gimnazije, njihove ocene 
so bile nad slovenskim povprečjem strokovnih gimnazij. 
Na Gimnaziji Franceta Prešerna smo na mnogih področjih 
v Sloveniji orali ledino. Sodobni učni pristopi – medpred-
metno in timsko poučevanje, učenje učenja, e-izobraže-
vanje, izobraževanje na daljavo, hibridni pouk –  so bili 
že dolgo naš vsakdanjik, predno so bili uvedeni v vzgoj-
no-izobraževalni proces v večini slovenskih šol. Na GFP 
se nam zdi najpomembneje, da dijaki pridobijo poleg 
dobrih ocen in uspeha na maturi toliko znanja, poguma 
in podjetnosti, da želijo in upajo razvijati svoje potenciale, 
le tako bodo postali uspešni in srečni mladi ljudje, ki se 
bodo veselili prihodnosti in živeli svoje življenje.
Devetošolci, obiščite Gimnazijo Franceta Prešerna na  
informativnih dnevih, ki bodo v petek, 14. 2. 2025,  
ob 9. in 15. uri in soboto, 15. 2. 2025, ob 9. uri. Veselimo 
se srečanja z vami in upamo, da vam olajšamo odločitev, 
kje nadaljevati svojo izobraževalno pot. 
Postanite GFP-jevci!

GIMNAZIJA FRANCETA PREŠERNA – ŠOLA S SRCEM 
Na GFP bomo v prihodnjem šolskem letu tako kot v letošnjem imeli štiri programe in šest oddelkov prvošolcev. 
Učence bomo vpisali v dva oddelka splošne gimnazije, en športni oddelek splošne gimnazije, dva oddelka  
ekonomske gimnazije in en športni oddelek ekonomske gimnazije. Vsi programi se zaključijo s splošno maturo.
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GITTA SERENY: POT V TEMO
Robustno opremljena knjiga zloslutno naravnost pove, da 
nas pelje v temo. Življenje Franza Stangla je velikanska črna 
luknja, polna zla. Avstrijec je začel kariero pri policiji, jo po 
»anšlusu« nadaljeval, se izkazal v evtanazijskem programu. 
Prišla je vojna, poslali so ga na Poljsko in kariera se mu je 
vzpenjala. Postal je poveljnik Sobibora in Treblinke. Tako 
lahkotno zvenijo zadnji trije stavki. Če ne vemo, o čem go-
vorijo. Gre za poboj invalidnih oseb v nacistični Nemčiji in 
iztrebljevalnih taboriščih. Avtorica je Stangla v zaporu inter-
vjuvala, ker jo je zanimalo, kaj se dogaja s človekom, da si 
izbere takšno življenjsko pot. Dopoldne organizira uboje čim 
večjega števila ljudi, popoldne je ljubeči mož in skrben oče! 
Zakrknjena osebnost, pravi dr. Gorazd Kovačič. Banalnost zla, 
pravi dr. Hanna Arendt: druga svetovna vojna in še katera je 
možna le, če se človeška bitja odpovedo temu, da so osebe, da 
razmišljajo, da ločijo dobro od zla, da sprejemajo odgovornost 
za svoja dejanja. Postanejo nič. Surova moč, ki uboga nadreje-
ne. Najhujše stvari tako storijo čisto običajni ljudje. Srhljivo! 
(pripravila Tatjana Mavrič)

SOFI OKSANEN: PASJI PARK
Z novo zgodbo priznane finsko-estonske pisateljice Sofi Oksa-
nen se tokrat odpravimo v Ukrajino. Protagonistka Olenka se 
po zaključeni (ali propadli) manekenski karieri vrne domov 
na podeželje, kjer njena mama in teta pridelujeta prepovedani 
makov kompot. Odloči se, da bo ponovno splezala iz revščine 
in pregleduje lokalne oglase za službo. Čez vrsto let živi na Fin-

skem in pri bogatih ljudeh dela kot čistilka. Ko v parku, kjer 
»srečne družine« sprehajajo svoje ljubljenčke, k njej prisede 
njena nekdanja prijateljica Darja, se čas zavrti nazaj. Izvemo, 
kako je »kariero« začela kot darovalka jajčnih celic in po na-
predovanju v lokalno koordinatorico za darovalke novačila 
revna dekleta. Na njihov račun si je lahko privoščila razkošno 
zahodnjaško življenje. A ko se pri eni od bogatih in vplivnih 
strank ustaljen postopek ni iztekel po planu in se je v posel pri-
kradla tudi njena družinska zgodovina z nasilno smrtjo očeta, 
v strahu za življenje pobegne iz Ukrajine. Darja je njen opomin, 
da te preteklost vedno dohiti. (pripravila Mira Vidic)

PETER HANDKE: MOJ DAN V DRUGI DEŽELI
Prevajalka je delo opredelila kot poetično novelo. Res je poetič-
na. Teksta ne beremo zaradi zgodbe, ampak zaradi Handke-
jeve neverjetne imaginacije, izjemne sposobnosti ubesediti 
tako nenavadne ideje, da se vračamo in znova prebiramo 
stavke, misli, lovimo njihove pomene ali preprosto uživamo 
v hudomušnih domislicah. Branje je čudenje. Kakšno širino 
ali pa globino zmore umetniški tekst, ki ga napiše mojster! 
Zunanja podoba novele je hudo preprosta. Kmeta, sadjarja, 
obsedejo demoni. Odseli se na zapuščeno pokopališče, vandra 
po deželi, ob drugih čudaštvih govori nerazumljiv jezik. Vsi 
se ga izogibajo. Nekega dne pa se pred njim pojavi Dobri gle-
dalec, ki je v resnici dobri poslušalec, in sadjar se v trenutku 
vrne v običajnost. Demoni ga zapustijo. Kako gre naprej, mo-
rate sami prebrati. Ne bo vam žal, če boste knjigo vzeli v roke, 
kajti najboljše še pride. (pripravila Tatjana Mavrič)

Zemljina povprečna globalna tempe-
ratura zraka se je leta 2024 prvič v zgo-
dovini meritev povzpela za več kot 1,5 
stopinje Celzija nad predindustrijsko 
raven. Tako preseganje naj bi po pari-
škem podnebnem dogovoru dosegli šele 
do konca stoletja. Klimatologi opozarja-
jo, da bomo s tem tempom v nekaj letih 
že blizu dveh stopinj presežka, pot nazaj 
do 1,5 stopinje pa bo zelo težka.
Podnebni znanstveniki iz službe za 
spremljanje podnebnih sprememb v 
okviru programa EU Copernicus v poro-
čilu seznanjajo, da se svetu vsaj zača-
sno ni uspelo izogniti prestopu praga, 
ki so ga določile vlade, in na ta način 
preprečiti najhujših posledic globalne-
ga segrevanja.
Po podatkih Arsa se temperaturnim 
rekordom lani ni moglo izogniti tudi 

morje. Srednja letna temperatura je 
znašala 18,6 stopinje Celzija in je bila 
hkrati tudi najvišja do zdaj. Prejšnjo 
najvišjo iz leta 2023 je presegla kar za 
0,6 stopinje Celzija.
Večino toplote, ki jo ujamejo toplogre-
dni plini, absorbirajo zemeljski oceani, 
kopno in led. Do takrat, ko bo desetle-
tno povprečje za zrak preseglo 1,5 sto-
pinje Celzija, bo planet akumuliral še 
več toplote, kar bo še povečalo število 
ekstremnih vremenskih dogodkov, si-
lovite nevihte in požare, poškodbe in 
spreminjanja ekosistemov, dolgoročna 
tveganja taljenja ledu in dvig morske 
gladine.
Pred nami je obdobje, ko moramo po-
magati dvoživkam pri prečkanju cest. 
Preglejmo lokacije, kjer nas bodo potre-
bovale, da vsaj nekatere ne bodo umrle 
pod kolesi avtomobilov, povožene, a še 
žive, in tiste, ki bodo imele »srečo«, da 
bodo takoj poginile vsaj brez trpljenja. 
Lokacije za pomoč so objavljene na sple-
tni strani in FB-strani Pomoč žabicam. 
Lani smo začeli 25. februarja. Ne vemo, 
ali nas bo vreme presenetilo in bo letos 

topleje še pred tem datumom. Želimo 
si, da ne bi bilo tako, da se bomo lah-
ko čim bolje pripravili in sestavili ekipe 
prostovoljcev za pomoč.
Ohranjanje naravnih okolij in vseh 
vrst, ki si z nami delijo planet, je izje-
mno dragoceno. Naš planet je namreč 
samo eden. Če bodo izginile druge vr-
ste, od majhnih žuželk do velikih zveri, 
bomo izginili tudi ljudje.

Novosti na policah Knjižnice Medvode

Najtoplejše leto
KOTIČEK ZA TRAJNOSTNI RAZVOJ

MOJCA FURLAN

Foto: Peter Košenina
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Osrednja občinska prireditev ob slovenskem kulturnem pra-
zniku je letos potekala v Domu krajanov v Pirničah. Na njej so 
bila podeljena tudi priznanja s področja kulture.
Pletenico za posebne dosežke za leto 2024 je prejela Zvonka 
T Simčič, soavtorica projekta Hiša na hribu, ki je v letu 2024 
praznoval desetletnico. Deluje kot samozaposlena v kulturi, 
kot direktorica Zavoda CCC. Kot so zapisali v obrazložitvi pri-
znanja, sta s Francem Cegnarjem leta 2015 začela projekt Hiša 
na hribu, ki je po desetih letih vse bolj prepoznaven v sloven-
skem prostoru in tudi širše, kar dokazujejo številna vabila za 
sodelovanje. »V desetletnem obdobju ustvarjanja Hiše na hri-
bu je Zvonka T Simčič kot vodilna oseba in snovalka skupaj s 
sodelavci razvila svojstven umetniški koncept umetniškega 
ustvarjanja v odmaknjenih krajih. Vodilno vlogo v projektu 
ima njena osebna zgodba, vendar ni zgolj vodja, temveč tudi 
protagonistka in ustvarjalka projekta. Svoje delo ves čas pre-
pleta z delom drugih umetnikov, hkrati pa gradi skupnost 
tudi v povezovanju z domačini. Kot plod tega sodelovanja 
so po njeni zamisli nastali skupnostna miza in skupnostni 
prti, ob tem pa se zelo poudarja tudi ohranjanje vrednot, kot 
so sprejemanje, darovanje, odpuščanje in ljubezen.« Glavno 
prizorišče delovanja Hiše na hribu je v Žlebeh. Projekt pa ne 
bogati samo te vasi in njene skupnosti, temveč celotno med-
voško občino, gradi pa tudi nove povezave v mednarodnem 
prostoru. Ima široko prepoznavnost kot unikaten primer po-
vezanosti lokalnega okolja z umetniško dejavnostjo.
Priznanja Občinske kulturne zveze Medvode pa so prejeli: 
Uroš Jamnik, direktor podjetja Agrocenter, zaradi podpore de-
lovanju kulturnih društev v občini, podjetje Jezeršek gostin-
stvo, prav tako zaradi podpore delovanju kulturnih društev v 
občini (prevzel ga je Martin Jezeršek) in Domačija Pr' Lenart 

zaradi delovanja in prispevka k razvoju kulturno-umetniške-
ga ustvarjanja v občini (prevzela ga je Mojca Sfiligoj).
Prireditev je potekala v soorganizaciji Občine Medvode, Jav-
nega zavoda Sotočje in OŠ Pirniče. Slednja je prevzela idejno 
zasnovo in scenarij ter vsebinsko izvedbo. Učenci šole so sko-
zi glasbo, ples in deklamacije predstavili koncept letošnjega 
dogodka. Dotikal se je pesmi Franceta Prešerna Kam? z obli-
kovanjem ideje, da se njena vsebina, ki govori o negotovosti 
trenutka in prepuščanja posameznika v roke drugih odloče-
valcev, preslika v današnji prostor in čas. Program je obogati-
la tudi ženska vokalna skupina Žlebe.
Slavnostni govornik je bil župan Občine Medvode Nejc Smo-
le. »Z današnjo prireditvijo začenjamo malce drugačno pra-
znovanje prešernega kulturnega dne in naj se ne izpoje in ne 
konča. Hvaležen sem našim osnovnim šolam, da so sprejele 
pobudo, da postanejo center našega praznovanja, da vsako 
leto spoznavamo doživljanje kulturnega praznika skozi oči 
učencev in učiteljev. Začenjamo štiriletni cikel gostovanj – 
vsako leto v drugem kraju, vsako leto v organizaciji druge 
naše osnovne šole,« je začel župan, nadaljeval pa z nosilno 
mislijo letošnje prireditve. »To je prevpraševanje kam, izpra-
ševanje, ki je staro toliko, kot človeštvo samo. To je vpraša-
nje, s katerim se srečujemo vsi. Za iskanje odgovora si kot 
oseba odgovoren sam, čeravno je to eno najtežjih vprašanj, 
ki zraven prinaša še toliko podvprašanj. Hkrati je to vpraša-
nje, katerega odgovor daje smisel vsakodnevnemu zbujanju 
in spremljanju menjav letnih časov. Na iskanje odgovora 
na vprašanje kam kot skupnost pa smo odgovorni vsi. Naša 
najbolj sveta dolžnost je, da se potrudimo, da svetu vračamo 
duha.«

Pletenica za posebne dosežke Zvonki T Simčič
Na osrednji občinski prireditvi ob slovenskem kulturnem prazniku so podelili tudi 
priznanja s področja kulture.

MAJA BERTONCELJ

Učenci OŠ Pirniče so skozi glasbo, ples in deklamacije predstavili 
koncept letošnje prireditve. / Foto: Peter Košenina

Priznanja s področja kulture so prejeli (od leve): Uroš Jamnik, 
direktor podjetja Agrocenter, Zvonka T Simčič, Domačija Pr' Lenart 
(prevzela ga je Mojca Sfiligoj) in podjetje Jezeršek gostinstvo 
(prevzel ga je Martin Jezeršek). / Foto: Peter Košenina
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KUD Smlednik je ob slovenskem kulturnem prazniku tretje 
leto zapored povabil na večer branja poezije, ki ponuja pri-
ložnost, da sodelujoči z drugimi obiskovalci podelijo izbrane 
verze, misli, avtorske stvaritve ... »Odločijo se lahko tudi za 
prozo. Ne postavljamo pravil in omejitev, izbiro zaupamo na-
stopajočim,« je po sobotnem dogodku povedala članica kul-
turno-umetniškega društva Lucija Fabjančič. Kot je še deja-
la, so vsako leto znova navdušeni nad odzivom. »Dogodek je 
spontan, unikaten, kar je tudi njegov namen, topel in srčen.«
V kavarniškem vzdušju so tokratni večer odprtega mikrofona 
ob zvokih kitare spletle misli pesnice Miljane Cunta iz govo-
ra na knjižnem sejmu v Frankfurtu 2023, lastna razmišljanja, 
verzi Franceta Prešerna, Kajetana Koviča, Rudolfa Maistra, 
Ivana Sadarja, Mateja Bora, Janeza Menarta, Antona Martina 
Slomška, prleškega pesnika Marka Kočarja, ustvarjalke iz Istre 
Danile Tuljak Bandi ...
Izbrane pesmi je v dvorani smledniškega kulturnega doma 
pogumno predstavilo kar nekaj otrok. Dogodek, poimeno-
van Prešernov mikrofon, sicer privablja domačine, prijatelje, 
znance in druge obiskovalce, opažajo v društvu. Med letošnji-

mi gosti je bila tudi Lilijana Urlep, avtorica razstave o blaže-
nem škofu Slomšku, ki so jo v Smledniku odprli v nedeljo, 9. 
februarja.

V Knjižnici Medvode je od 28. januarja na ogled razstava z 
naslovom Čopič na platno. S svojimi slikarskimi deli se pred-
stavlja Branimir Oberstar iz Medvod.
»To je moja prva razstava. Na ogled sem postavil okrog tri-
deset del, nekaj jih je ostalo še doma. Nastajala so zadnjih 
deset let, od upokojitve, ko sem se začel ljubiteljsko ukvarja-
ti s slikanjem. Sem samouk, nimam mentorja. Nastala dela 
najprej pogleda žena, všeč so tudi vnukinjam,« je povedal 
Branimir Oberstar. Portret vnukinje Inje je tudi na razstavi, 
ki sicer ponuja vpogled v raznolike tehnike, kot so akril, olje 
in svinčnik, ter v tematike, ki obsegajo naravo, akte, živali in 
še več. »Zelo rad slikam naravo. Motive najdem med spreho-
di, na izletih, z objavljenih fotografij na spletu, ki pritegnejo 
mojo pozornost ...« je dodal. Na ogled je postavil tudi svojo 
prvo sliko: sončni zahod.
Razstava je dokaz, da mu gre slikanje dobro od rok, za kar 
je potreben tudi talent. »Nekaj talenta gotovo imam. Že v 
osnovni šoli sem veljal za tistega, ki lepo riše. Takrat smo 
risali še v spominske knjige. Poleg talenta pa je pomembna 
vaja. Uspe mi vsaka slika, saj jo delam toliko časa, da sem 
zadovoljen, kar lahko pomeni tudi dvajset ur.« Večina slik 
nastane v njegovi dnevni sobi, saj posebnega prostora nima. 

Čopič pa v roke vzame, ko je slabše vreme. V lepem vremenu 
je rad v naravi, na vrtu in okrog hiše, kjer dela nikoli ne 
zmanjka.
Razstavo Branimirja Oberstarja si v Knjižnici Medvode lahko 
ogledate še danes, 14. februarja. Avtor je vesel dobrega odziva. 
Na vprašanje, ali morda načrtuje že kakšno novo razstavo, je 
odgovoril, da se bo pustil presenetiti, kaj bo prinesel čas.

Dogodek v počastitev kulturnega praznika sooblikujejo obiskovalci.

ANA JAGODIC DOLŽAN

MAJA BERTONCELJ

Nastopajoče je s kitaro spremljal Tilen Sušnik. / Foto: Ana Jagodic 
Dolžan

Razstava Čopič na platno je v Knjižnici Medvode na ogled še do  
14. februarja. / Foto: arhiv Knjižnice Medvode

V Smledniku Prešernov mikrofon

Čopič na platno, razstava Branimirja Oberstarja
S svojimi deli se v Knjižnici Medvode prvič predstavlja javnosti.



  OBČINSKE OBJAVE  21     21 

– 

Komisija za priznanja na podlagi 11. člena Odloka o prizna-
njih Občine Medvode (Uradni list št. 195/20) objavlja

JAVNI POZIV
za podajo predlogov za podelitev priznanj  

Občine Medvode za leto 2025

Priznanja Občine Medvode so:
· naziv častni občan Občine Medvode, 
· Velika plaketa Jakoba Aljaža,
· Plaketa Jakoba Aljaža,
· Medalja Občine Medvode,
· Priznanje »Mladi up Medvod«. 

Naziv častni občan Občine Medvode se podeljuje posamezni-
kom, ki so z izjemnim delovanjem in stvaritvami na posame-
znih področjih družbenega življenja in dela pomembno prispe-
vali k ugledu in napredku občine oziroma širše skupnosti.

Velika plaketa Jakoba Aljaža se podeljuje podjetjem, 
organizacijam in skupnostim, ki so z izjemnim dolgoletnim 
delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih 
družbenega življenja in dela pomembno prispevali k ugledu 
in napredku občine oziroma širše skupnosti.

Plaketa Jakoba Aljaža se podeljuje za dosežke in dolgoletno 
uspešno delo na področju gospodarstva, družbenih in 
drugih dejavnosti v občini, ki so bistveno prispevali k 
dvigu kvalitete življenja na območju občine Medvode in 
ob njihovih visokih jubilejih. Plaketa Jakoba Aljaža se 
podeljuje občanom občine Medvode, drugim državljanom 
Republike Slovenije in tudi tujim državljanom ter skupinam 
državljanov, pravnim osebam in drugim organizacijam.

Medalja Občine Medvode se podeljuje posameznikom, 
podjetjem, organizacijam in skupnostim, za enkratna posa-
mezna družbeno koristna dela in za delovne in druge velike 
uspehe, dosežene v krajšem časovnem obdobju, ter za ak-
tivno udeležbo v humanitarnih akcijah, zlasti pri reševanju 
življenj in preprečevanju škode na premoženju.

Priznanje »Mladi up Medvod« se podeljuje mladim 
občanom in skupinam mladih občanov, v starosti največ do 
29. let, ki izstopajo s svojimi uspehi ali dosežki, oziroma 
je med vrstniki prepoznan njihov izstopajoči zgled, s čimer 
prispevajo k razvoju in napredku svoje skupnosti in okolja, 
v katerem živijo.

Na osnovi poslovnika lahko komisija podeli največ devet 
priznanj na leto.

Predlagatelji kandidatov za podelitev priznanj so lahko 
posamezniki, skupine občanov, politične stranke, vaške 
skupnosti, krajevne skupnosti, podjetja, zavodi in društva 
ter druge organizacije in skupnosti z območja občine 
Medvode. Predlagatelj zase ne more vložiti predloga za 
podelitev priznanja.

O podelitvi in vrsti priznanja bo odločila Komisija za 
priznanja.

Predlog za podelitev priznanj mora biti predložen v pisni 
obliki in mora vsebovati:
· podatke o predlagatelju,
· podatke o kandidatu,
·  obrazložitev in utemeljitev predloga (na vsaj eni,  

vendar največ dveh straneh),
·  podpisano soglasje kandidata o uporabi osebnih 

podatkov v zvezi z občinskimi priznanji  
(obrazec zanj je objavljen na spletni strani Občine  
Medvode www.medvode.si).

Pisne predloge je treba poslati do 28. 3. 2025 v zaprti 
ovojnici s pripisom »NE ODPIRAJ – KANDIDATURA ZA 
OBČINSKO PRIZNANJE 2025« na naslov Občina Medvode, 
Komisija za priznanja, Cesta komandanta Staneta 12, 
1215 Medvode. Upoštevani bodo vsi predlogi, ki bodo 
oddani s priporočeno pošto do petka, 28. 3. 2025 (do 
štiriindvajsete ure), oziroma vročeni v Sprejemno pisarno 
Občine Medvode, do petka, 28. 3. 2025, v poslovnem času 
občinske uprave (do trinajste ure), v zaprti ovojnici.

Komisija bo obravnavala samo popolne vloge.

Številka: 094-0001/2025
Datum: 8. 1. 2025
  Janez Šušteršič, l. r.
  predsednik komisije

Uradne objave Občine Medvode
številka 13, 14. februarja  2025

VSEBINA
1.  JAVNI POZIV ZA PODAJO PREDLOGOV ZA PODELITEV PRIZNANJ 

OBČINE MEDVODE ZA LETO 2025
2.  JAVNI RAZPIS ZA DODELITEV NEPOVRATNIH FINANČNIH 

SREDSTEV ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE MALIH 
KOMUNALNIH ČISTILNIH NAPRAV NA OBMOČJU OBČINE  
MEDVODE ZA LETO 2025
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Na podlagi Odloka o proračunu Občine Medvode za leto 
2023 (Uradni list RS, št. 39/2023) in 6. člena Pravilnika o 
dodelitvi nepovratnih finančnih sredstev za sofinancira-
nje nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav 
na območju Občine Medvode (Uradni list RS, št. 68/2012, 
94/2013 in 22/24), Občina Medvode objavlja naslednji 

JAVNI RAZPIS
za dodelitev nepovratnih finančnih sredstev  

za sofinanciranje nakupa in vgradnje  
malih komunalnih čistilnih naprav na območju 

občine Medvode za leto 2025

1. PREDMET JAVNEGA RAZPISA
Predmet javnega razpisa je sofinanciranje dela stroškov 
nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav 
velikosti do 50 populacijskih enot (PE) (v nadaljevanju MKČN) 
za čiščenje komunalne odpadne vode iz stanovanjskih 
stavb na poselitvenih območjih občine Medvode, na katerih 
ni predvidena gradnja javnega kanalizacijskega sistema. 

I.
Naselja, kjer gradnja javnega kanalizacijskega sistema ni 
predvidena, zato so objekti znotraj teh naselij upravičeni 
do nepovratnih sredstev za sofinanciranje MKČN, so:
· Belo 
· Brezovica pri Medvodah 
· Osolnik
· Setnica – del 
· Studenčice 
· Topol pri Medvodah 
· Tehovec
· Trnovec
   
II.
Naselja, kjer je javna kanalizacija že zgrajena oz. je njena 
izgradnja predvidena, zato objekti znotraj teh naselij niso 
upravičeni do nepovratnih sredstev za sofinanciranje 
MKČN, so:
· Dol
· Dragočajna
· Goričane
· Hraše
· Ladja
· Medvode
· Moše
· Rakovnik
· Smlednik
· Sora
· Spodnja Senica
· Spodnje Pirniče
· Valburga
· Vaše
· Verje
· Vikrče

· Zbilje
· Zgornja Senica
· Zgornje Pirniče

III.
Gradnja javne kanalizacije je predvidena na delu naselij 
Seničica, Žlebe, Golo Brdo in Zavrh pod Šmarno Goro in 
sicer na tistih delih, ki se nahajajo znotraj aglomeracij, ki 
so določene z Uredba o odvajanju in čiščenju komunalne 
odpadne vode (Uradni list RS, št. 98/2015, 76/2017, 
81/2019 in 194/21).

To so aglomeracije:
· 4785 Seničica 2019
· 4784 Žlebe 2019
· 40031 Žlebe zahod 2019
· 4776 Golo Brdo 2019
· 4789 Zavrh pod Šmarno goro 2019

Območje teh aglomeracij je prikazano na spodnjih slikah. 

Vir: Atlas okolja (http://gis.arso.gov.si/atlasokolja/) in Uredba o 
odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode. 
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Objekti, ki se nahajajo znotraj aglomeracij, so:
·  SENIČICA 15, 15A, 15B, 15C, 17, 17A, 17B, 17C, 17D, 18, 18A, 

18B, 18C, 19, 19A, 20, 20A, 20B, 20C, 20D, 20E, 20F, 20H, 
21, 21A, 21B, 21C, 21D, 22, 22A, 22B, 23, 23A, 24, 24A, 
24B, 24C in 50

·  ŽLEBE 1, 1A, 1B, 1C, 1D, 1E, 1F, 1G, 1H, 1I, 1J, 1K, 1L, 1M, 1N, 
1P, 1R, 1S, 1T, 1Z, 31, 32, 33, 41, 41A in 42

·  ŽLEBE 2, 2A, 2B, 2C, 2D, 2E, 2F, 2G, 2M, 2N, 3, 3A, 3B, 3C, 
3D, 3E, 3F, 3G, 3H, 3J, 3K, 3L, 6

·  Celotno območje GOLO BRDO – hrib 
 (ne velja za objekta Golo Brdo: 8, 38)

·  ZAVRH 3, 3A, 3B, 3C, 3D, 3E, 3F, 3G, 3H, 3J 4, 4A, 4B, 4C, 
4D, 4E, 4F, 4H, 4K, 5, 5A, 5B, 5C, 6, 6B, 7, 7A, 8, 9, 9A, 9B, 
9C, 9D, 9E, 9F, 9G, 9H, 9J, 10, 10A, 10B, 10C, 10D, 10E, 10F, 
10G, 10H, 10J, 11, 15, 16, 16A, 17, 17A, 18, 19, 20

Navedeni podatki so povzeti na dan 31.12.2024. V kolikor 
pride do razlike med tekstualnim in grafičnim delom pri do-
ločanju mej aglomeracije, se uporablja grafični del. 

2. VIŠINA RAZPISANIH SREDSTEV 
Sredstva za sofinanciranje so zagotovljena v proračunu Ob-
čine Medvode za leto 2025 proračunska postavka 5.1.2.7 
Male komunalne čistilne naprave v višini 30.000,00 EUR. 

3. SPLOŠNI POGOJI SOFINANCIRANJA 
Upravičenec po tem razpisu je:
·  fizična oseba, ki ima stalno prebivališče v Občini Medvode 

in ki je lastniki ali solastnik legalno zgrajene eno ali 
večstanovanjske stavbe, ki stoji na območju občine 
Medvode, kjer po državnem in občinskem predpisu ni 
obvezna izgradnja javne kanalizacije. 

V primeru povezovanja lastnikov iz dveh ali več stanovanj-
skih objektov na skupno čistilno napravo, morajo vsi lastni-
ki posameznega stanovanjskega objekta, priključenega na 
skupno čistilno napravo, podati skupno vlogo za sofinanci-
ranje.  

Pogoji za MKČN - tehnične zahteve:
·   MKČN mora biti izdelana v skladu z veljavno zakonodajo;
·  MKČN mora imeti certifikat oziroma listino o skladnosti 

izdelka z zahtevami, glede doseganja mejnih vrednostih 
parametrov odpadnih vod, kot jih predpisuje Uredba o 
odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode (Uradni 
list RS, št. 98/2015, 76/2017, 81/2019,  194/21 in 44/22-
ZVO-2), ki je z začetkom uveljavitve dne 31.12.2015 razve-
ljavila Uredbo o emisiji snovi pri odvajanju odpadne vode 
iz malih komunalnih čistilnih naprav (Uradni list RS, št. 
98/2007 in 30/2010);

·  čistilna naprava mora imeti kot gradbeni proizvod izjavo 
o lastnostih, da ustreza standardom iz prejšnje alineje 

in je izdelana v skladu s predpisi, ki urejajo gradbene 
proizvode;

·  za čistilno napravo mora biti izdelano poročilo o opravlje-
nih prvih meritvah za malo komunalno čistilno napravo 
z zmogljivostjo manjšo od 50 PE, v skladu s predpisi, ki 
urejajo prve meritve in obratovalni monitoring odpadnih 
voda. Poročilo o pregledu izdela izvajalec javne službe na 
območju občine Medvode.

Pogoji za dodelitev sredstev za sofinanciranje izgradnje 
MKČN so:
·  da stanovanjski objekt, ki se bo priključil na MKČN leži 

na območju občine Medvode, izven območij poselitve, 
znotraj katerih se predvideva izgradnja javne kanalizaci-
je skladno z Uredbo o odvajanju in čiščenju komunalne 
odpadne vode. Informacije o območjih, kjer je predvidena 
izgradnja kanalizacije oziroma informacijo o območjih, 
kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena, lahko vlagatelj 
pridobi na Občini Medvode, tel. št. 01/361-95-46 preko 
elektronske pošte meta.rotar@medvode.si. Območja, 
kjer je izgradnja kanalizacije predvidena, so vidna tudi 
na geoinformacijskem sistemu Atlas Okolja na povezavi:  
http://gis.arso.gov.si/atlasokolja/profile.aspx?id=Atlas_
Okolja_AXL@Arso 

·  stanovanjski objekt, zgrajeni po letu 1967 in iz katerega 
se odvaja komunalna odpadna voda na MKČN, morajo 
imeti veljavno gradbeno dovoljenje;

·  v kolikor se je gradnja MKČN izvedla na zemljišču, ki ni 
v lasti investitorja, mora biti vlogi priložena overjena 
služnostna pogodba.

4. UPRAVIČEN STROŠEK
Upravičen strošek pridobitve sredstev je nakup MKČN, ki 
ustreza zahtevam predpisa, ki ureja emisijo snovi pri odva-
janju odpadnih vod iz malih komunalnih čistilnih naprav. 
Upravičen strošek se dokazuje s plačanimi računi dobave 
ustrezne MKČN.

Višina subvencij za vsako MKČN znaša 50 % nabavne vred-
nosti MKČN z DDV, vendar največ 2.000,00 EUR za posame-
zen stanovanjski objekt.

V primeru čiščenja odpadnih voda iz dveh ali več stanovanj-
skih objektov z eno MKČN je do subvencije upravičen vsak 
posamezen objekt v višini 50 % nabavne vrednosti MKČN z 
DDV, vendar največ 2.000,00 EUR za posamezen stanovanj-
ski objekt in ne več kot do nabavne vrednosti MKČN z DDV.

Sredstva se dodeljujejo upravičencem po vrstnem redu pris-
pelih popolnih vlog do porabe proračunskih sredstev teko-
čega leta za ta namen. 

Upravičenci, ki so podali popolne vloge v tekočem letu in za-
radi porabe sredstev je bila njihova zahteva iz tega razloga 
zavrnjena, imajo ob ponovni prijavi na razpis prednost pred 
ostalimi prijavitelji. 
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Objekti, ki se nahajajo znotraj aglomeracij, so:
·  SENIČICA 15, 15A, 15B, 15C, 17, 17A, 17B, 17C, 17D, 18, 18A, 

18B, 18C, 19, 19A, 20, 20A, 20B, 20C, 20D, 20E, 20F, 20H, 
21, 21A, 21B, 21C, 21D, 22, 22A, 22B, 23, 23A, 24, 24A, 
24B, 24C in 50

·  ŽLEBE 1, 1A, 1B, 1C, 1D, 1E, 1F, 1G, 1H, 1I, 1J, 1K, 1L, 1M, 1N, 
1P, 1R, 1S, 1T, 1Z, 31, 32, 33, 41, 41A in 42

·  ŽLEBE 2, 2A, 2B, 2C, 2D, 2E, 2F, 2G, 2M, 2N, 3, 3A, 3B, 3C, 
3D, 3E, 3F, 3G, 3H, 3J, 3K, 3L, 6

·  Celotno območje GOLO BRDO – hrib 
 (ne velja za objekta Golo Brdo: 8, 38)

·  ZAVRH 3, 3A, 3B, 3C, 3D, 3E, 3F, 3G, 3H, 3J 4, 4A, 4B, 4C, 
4D, 4E, 4F, 4H, 4K, 5, 5A, 5B, 5C, 6, 6B, 7, 7A, 8, 9, 9A, 9B, 
9C, 9D, 9E, 9F, 9G, 9H, 9J, 10, 10A, 10B, 10C, 10D, 10E, 10F, 
10G, 10H, 10J, 11, 15, 16, 16A, 17, 17A, 18, 19, 20

Navedeni podatki so povzeti na dan 31.12.2024. V kolikor 
pride do razlike med tekstualnim in grafičnim delom pri do-
ločanju mej aglomeracije, se uporablja grafični del. 

2. VIŠINA RAZPISANIH SREDSTEV 
Sredstva za sofinanciranje so zagotovljena v proračunu Ob-
čine Medvode za leto 2025 proračunska postavka 5.1.2.7 
Male komunalne čistilne naprave v višini 30.000,00 EUR. 

3. SPLOŠNI POGOJI SOFINANCIRANJA 
Upravičenec po tem razpisu je:
·  fizična oseba, ki ima stalno prebivališče v Občini Medvode 

in ki je lastniki ali solastnik legalno zgrajene eno ali 
večstanovanjske stavbe, ki stoji na območju občine 
Medvode, kjer po državnem in občinskem predpisu ni 
obvezna izgradnja javne kanalizacije. 

V primeru povezovanja lastnikov iz dveh ali več stanovanj-
skih objektov na skupno čistilno napravo, morajo vsi lastni-
ki posameznega stanovanjskega objekta, priključenega na 
skupno čistilno napravo, podati skupno vlogo za sofinanci-
ranje.  

Pogoji za MKČN - tehnične zahteve:
·   MKČN mora biti izdelana v skladu z veljavno zakonodajo;
·  MKČN mora imeti certifikat oziroma listino o skladnosti 

izdelka z zahtevami, glede doseganja mejnih vrednostih 
parametrov odpadnih vod, kot jih predpisuje Uredba o 
odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode (Uradni 
list RS, št. 98/2015, 76/2017, 81/2019,  194/21 in 44/22-
ZVO-2), ki je z začetkom uveljavitve dne 31.12.2015 razve-
ljavila Uredbo o emisiji snovi pri odvajanju odpadne vode 
iz malih komunalnih čistilnih naprav (Uradni list RS, št. 
98/2007 in 30/2010);

·  čistilna naprava mora imeti kot gradbeni proizvod izjavo 
o lastnostih, da ustreza standardom iz prejšnje alineje 

in je izdelana v skladu s predpisi, ki urejajo gradbene 
proizvode;

·  za čistilno napravo mora biti izdelano poročilo o opravlje-
nih prvih meritvah za malo komunalno čistilno napravo 
z zmogljivostjo manjšo od 50 PE, v skladu s predpisi, ki 
urejajo prve meritve in obratovalni monitoring odpadnih 
voda. Poročilo o pregledu izdela izvajalec javne službe na 
območju občine Medvode.

Pogoji za dodelitev sredstev za sofinanciranje izgradnje 
MKČN so:
·  da stanovanjski objekt, ki se bo priključil na MKČN leži 

na območju občine Medvode, izven območij poselitve, 
znotraj katerih se predvideva izgradnja javne kanalizaci-
je skladno z Uredbo o odvajanju in čiščenju komunalne 
odpadne vode. Informacije o območjih, kjer je predvidena 
izgradnja kanalizacije oziroma informacijo o območjih, 
kjer izgradnja kanalizacije ni predvidena, lahko vlagatelj 
pridobi na Občini Medvode, tel. št. 01/361-95-46 preko 
elektronske pošte meta.rotar@medvode.si. Območja, 
kjer je izgradnja kanalizacije predvidena, so vidna tudi 
na geoinformacijskem sistemu Atlas Okolja na povezavi:  
http://gis.arso.gov.si/atlasokolja/profile.aspx?id=Atlas_
Okolja_AXL@Arso 

·  stanovanjski objekt, zgrajeni po letu 1967 in iz katerega 
se odvaja komunalna odpadna voda na MKČN, morajo 
imeti veljavno gradbeno dovoljenje;

·  v kolikor se je gradnja MKČN izvedla na zemljišču, ki ni 
v lasti investitorja, mora biti vlogi priložena overjena 
služnostna pogodba.

4. UPRAVIČEN STROŠEK
Upravičen strošek pridobitve sredstev je nakup MKČN, ki 
ustreza zahtevam predpisa, ki ureja emisijo snovi pri odva-
janju odpadnih vod iz malih komunalnih čistilnih naprav. 
Upravičen strošek se dokazuje s plačanimi računi dobave 
ustrezne MKČN.

Višina subvencij za vsako MKČN znaša 50 % nabavne vred-
nosti MKČN z DDV, vendar največ 2.000,00 EUR za posame-
zen stanovanjski objekt.

V primeru čiščenja odpadnih voda iz dveh ali več stanovanj-
skih objektov z eno MKČN je do subvencije upravičen vsak 
posamezen objekt v višini 50 % nabavne vrednosti MKČN z 
DDV, vendar največ 2.000,00 EUR za posamezen stanovanj-
ski objekt in ne več kot do nabavne vrednosti MKČN z DDV.

Sredstva se dodeljujejo upravičencem po vrstnem redu pris-
pelih popolnih vlog do porabe proračunskih sredstev teko-
čega leta za ta namen. 

Upravičenci, ki so podali popolne vloge v tekočem letu in za-
radi porabe sredstev je bila njihova zahteva iz tega razloga 
zavrnjena, imajo ob ponovni prijavi na razpis prednost pred 
ostalimi prijavitelji. 
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5. VLOGA, ROK IN NAČIN PRIJAVE
Vloga za sofinanciranje mora biti podana na predpisanem 
obrazcu »Vloga za sofinanciranje MKČN«  in podpisana s 
strani vlagatelja (upravičenca ali njegovega pooblaščenca). 

Kandidati lahko vlogo dobijo v sprejemni pisarni Občine 
Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode ozi-
roma na spletni strani Občine Medvode www.medvode.si.

Vlogo se lahko osebno vloži v sprejemni pisarni Občine 
Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode  
ali pošlje po pošti na naslov: Občina Medvode, Cesta  
komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, do vključno  
30. 11. 2025, oziroma mora biti najpozneje na ta dan oddana 
na pošti kot priporočena pošiljka.

Vloga mora biti oddana v zaprti ovojnici z oznako »Prijava  
na javni razpis – MKČN 2025« Na hrbtni strani ovojnice mora 
biti naveden naziv in naslov vlagatelja.

Vloga se šteje za popolno, če so k vlogi priložene vse 
obvezne priloge in podatki, določeni v dokumentaciji, ki 
je sestavni del tega razpisa. K vlogi morajo biti priloženi 
naslednji dokumenti: 
· kopijo Izjave o lastnostih MKČN;
·  poročilo o opravljenih prvih meritvah za malo komunalno 

čistilno napravo z zmogljivostjo manjšo od 50 PE (pridobite 
ga pri izvajalcu javne službe JP VOKA SNAGA, d.o.o.); 

·  dokazilo o poravnanih stroških nakupa in vgradnje MKČN 
(kopije plačanih računov in potrdil o plačilu); 

·  kopijo gradbenega dovoljenja za objekte, zgrajene po letu 
1967 ali dokazilo, da je bil objekt zgrajen pred letom 1967;

·  če se je gradnja MKČN izvedla na zemljišču, ki ni v las-
ti upravičenca, je potrebno priložiti overjeno služnostno  
pogodbo za vgradnjo, dovoz, dostop in vzdrževanje).

 
Rok za prijavo na javni razpis se zaključi 30. 11. 2025. 

6. POSTOPEK OBRAVNAVANJA VLOG 
Vse prejete vloge bo obravnavala strokovna komisija, ki jo 
imenuje župan Občine Medvode. Odpiranje vlog ni javno. 

Če ni v tem razpisu ali področnih predpisih določeno druga-
če, se za postopek uporabljajo določbe Zakona o splošnem 
upravnem postopku (Uradni list RS, št. 24/2006-UPB2, 
105/06 – ZUS-1, 126/07, 65/08, 8/10 in 82/13). 

Vloge, ki ne bodo pravočasne, bodo s sklepom zavržene 
oz. zavrnjene, v kolikor vlagatelj ne bo izpolnjeval razpi-
snih pogojev. Vlagatelji nepopolnih vlog bodo pozvani na 
dopolnitev. Če vloga ne bo pravočasno dopolnjena ali bo 
vloga kljub dopolnitvi še vedno nepopolna, bo s sklepom 
zavržena. 

Sredstva bodo dodeljena upravičencem po vrstnem redu 
prispelih popolnih vlog, vendar najdlje do porabe prora-
čunskih sredstev za ta namen. Upravičenec je upravičen do 
subvencije samo enkrat. 

Če je vlagatelj oddal popolno vlogo, sredstev pa je zmanj-
kalo, ima ob prijavi na naslednji razpis za subvencioniranje 
nakupa in gradnje MKČN na območju občine Medvode pred-
nost v vrstnem redu. 

Vlagatelji bodo o izidu razpisa obveščeni v 30 dneh od 
dneva prejema vloge. Odločbo o sofinanciranju dela stroš-
kov nakupa in gradnje MKČN izda občinska uprava Občine  
Medvode. 

7. DODATNE INFORMACIJE 
Vse dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite na Občini 
Medvode pri Meti Rotar, na tel. št. 01/361-95-46, elektronska 
pošta meta.rotar@medvode.si oz. na tel. št. 01/361-95-10. 

Št.: 410-002/2025-1
Datum: 06.01.2025
  Nejc Smole
  župan

V glasilu Sotočje informativno objavljamo le izbrane odloke, pravilnike  
in sklepe Občinskega sveta Občine Medvode. Uradne objave Občine  
Medvode so objavljene v Uradnem listu Republike Slovenije in na spletni 
strani www.medvode.si, kjer najdete tudi podrobnosti javnih raz pisov s  
celotno dokumentacijo.
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Kupujmo domače na TRŽNICI MEDVODE
Vabljeni na Tržnico Medvode, kjer vam pridelovalci in izdelovalci nudijo pester izbor hrane in izdelkov. Za vas pripravljajo 
sveže sadje in zelenjavo, mleko in mlečne izdelke, med, mesnine, kruh in pekovske izdelke, suho robo in različne sezonske 
artikle. Prodajalci lahko na tržnici izdelke ponujajo od ponedeljka do sobote, najbolj pestra ponudba pa je vsako sredo in 
soboto v jutranjih in dopoldanskih urah. Živimo zdravo in trajnostno, kupujmo lokalno!
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Kulturno društvo iz Pirnič je eno izmed tistih, ki skozi desetle-
tja in generacije prižiga gledališko luč v medvoškem koncu. 
Že pred leti so pod vodstvom Sabine Spanjol zaživele nekatere 
uspešne otroške predstave. V gledališki skupini Oder mladih 
marsikdo naredi svoje prve odrske korake in potem odkoraka 
naprej, kot reče Janez Vencelj, ki je mentorstvo otroške gle-
dališke skupine prevzel pred dobrima dvema letoma, ko so s 
skupino osnovnošolcev uprizorili predstavo Alica, ob kateri so 
otroci tudi gledališko odraščali.
»Dve leti je v življenju otroka dolga doba. Ko smo se znova zbra-
li za nov podvig na pirniškem odru, so namesto otrok na vajo 
prišli mladi, iz osnovnošolcev so postali srednješolci. Iz otroške 
skupine je postala mladinska,« pripoveduje Janez Vencelj in 
dodaja: »Taka sprememba je prinesla tudi nove interese in ni 
bilo druge, kot da na vaje prinesem en resen tekst – besedilo za 
odrasle. Težava s takšnimi besedili je v tem, da s seboj nosijo 
izkušnjo življenja, ki ga ti mladi šele začenjajo. Da bi torej mla-
di igralci lahko na odru posredovali svojo pristno doživljanje, 
je treba poiskati primeren okvir, v katerem mladost lahko sa-
mostojno spregovori.« Janez Vencelj se je odločil za Ionescovo 
Plešasto pevko, ki je eno takih besedil, saj je besedno igrivo, 
nepredvidljivo in zbadljivo v slikanju resnega sveta odraslih.
»Tako so se mladi igralci srečali z replikami, ki so jim lah-
ko dodali smisel, svoje prve izkušnje s svetom, v katerega 
vstopajo. Konec koncev je to prvo Ionescovo delo nastalo iz 
čudenja ob učenju angleškega jezika – nenavadnih in nesmi-
selnih jezikovnih konstruktov in dialogov, ki se pojavljajo ob 

prvih srečanjih s tujim jezikom in torej tudi drugačnim poj-
movanjem sveta,« ob snovanju predstave poudarja sogovor-
nik. Posebna igrivost v dialogih Ionescove Plešaste pevke se je 
lepo povezala z mladostjo igralcev, ki so tako lahko oblikovali 
zanimive in samosvoje like in pokazali svoje odrske talente.
V predstavi so se tokrat predstavili: Sara Hudoklin, Nejc Smr-
kolj, Tamara Jezeršek, Tija Robas, Pika Resman in Bronja 
Vencelj Merc. Kot je še povedal mentor, je prepričan, da je ob 
predstavi tako dozorela gledališka skupina, ki se bo – tako 
upa – v prihodnjih sezonah lotevala zahtevnih gledaliških 
izzivov. Zanj kot mentorja pa da je verjetno največja naloga 
ta, da take izzive poišče tako, da se bodo mladim odprli vsi 
zakladi dramske literature.

Na letošnjem Berlinalu, ki bo potekal v drugi polovici februar-
ja, bo na ogled pet slovenskih filmov, od tega štirje v tekmoval-
nih programih, uradni tekmovalni program pa bo s svetovno 
premiero na današnji dan, 14. februarja odprl film Kaj ti je de-
klica režiserke Urške Djukić. »Po dobrih šestih letih vztrajanja 
v ustvarjanju filma Kaj ti je deklica ali Little Trouble Girls se 
premiere v Berlinu zares zelo veselim! Ob tem bi se zahvalila 
vsej ekipi, še posebej sodelavcem, ki so z dušo in telesom verje-
li v ta projekt in so me nesebično podpirali ter skupaj z mano 
ustvarjali ta film. Želim si, da bi film dosegel čim več ljudi in 
da bi ob njem začutili globljo lepoto in moč filmske umetno-
sti,« je ob tem povedala mlada režiserka iz Medvod.

Mlada igralska skupina Odra mladih KUD Pirniče se je konec januarja na odru KUD 
Fofité v Kulturnem domu Medvode predstavila v znani igri Eugè na Ionesca Plešasta 
pevka v režiji njihovega mentorja Janeza Venclja.

IGOR KAVČIČ

IGOR KAVČIČ

Utrinek iz predstave Plešasta pevka

Kaj ti je deklica je filmski prvenec Urške Djukić. / Foto: Spok Films

Mladi s Plešasto pevko

Film Kaj ti je deklica na Berlinalu
Filmski prvenec režiserke Urške Djukić bo odprl tekmovalni program v sekciji 
Perspektive.
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Dr. Urška Sešek Crnkić prihaja iz Smlednika, kjer je preživela 
otroštvo in mladost. Potem ko je več let živela v Ljubljani, se 
je lani preselila bliže doma – v Vodice. Kljub temu je ostala 
vseskozi povezana z domačim krajem. Je tudi predsednica 
Društva za ustno zgodovino, ki deluje v Občini Medvode. Služ-
beno deluje kot izvajalka celostne učne pomoči in svetovalka 
družinam, v prostem času pa jo spremlja predvsem vse, kar 
je povezano z naravo.

 Ͱ Narava in izobraževanje. Oboje vas zaznamuje.
Tako z naravo kot z izobraževanjem sem povezana praktično 
celo življenje. Največ zaslug za to ima moja mama, oba z oče-
tom sta »človeka narave«. Imeli smo vrt, hodili smo v hribe, 
nabirali smo zelišča, gobe ... Na voljo sem imela tudi veliko 
knjig in bila pravi knjižni molj. Že takrat me je spremljalo 
tudi veselje do učenja jezikov.

 Ͱ Kako je potekala vaša izobraževalna pot?
Po osnovni šoli sem se vpisala na srednjo ekonomsko šolo in 
postala ekonomski tehnik. To so bili časi, ko je bilo v družbi 
prisotno mnenje, da je dobro čim prej priti do poklica. Dobila 
sem veliko koristnih znanj. Veselje do jezikov mi je ostalo, 
zato sem izobraževalno pot nadaljevala s študijem anglešči-
ne in nemščine. Po diplomi sem bila pol leta v Združenih dr-
žavah Amerike, leta 1997 pa sem se zaposlila na Filozofski fa-
kulteti v Ljubljani. Pot je bila logična: najprej magisterij, nato 
pa doktorat s področja didaktike tujih jezikov. Na fakulteti 
sem med drugim skrbela za praktično usposabljanje bodo-
čih učiteljev angleščine. Imela sem stalen vpogled v svet naše 
mladine. Aktivna sem bila tudi drugje. Sem avtorica znan-
stvenih člankov in učbenikov angleščine, videla sem veliko 
različnih šol ... Na fakulteti sem bila zaposlena 22 let, do leta 
2018.

 Ͱ Doktorirali ste iz didaktike tujih jezikov. Kako otroku 
angleščino ali kateri drug jezik predstaviti na zanimiv na-
čin? To je verjetno pomembno?
Seveda je pomembno, ampak to je bolj naloga učiteljev. Starši 
me to po navadi sprašujejo, ko se pokaže, da ima otrok od-
por do učenja jezika. Lahko je kriv pristop učitelja. Vsi vemo, 
da je učitelj, posebno za mlajše otroke, zelo velik dejavnik. 
Po navadi pa je težava bolj v tem, da ima otrok neke man-
ke učnih zmožnosti in zato mu učenje ne gre. Motivirani pa 

smo za nekaj samo, če smo pri tem tudi uspešni. Pri celostni 
učni pomoči se ukvarjam tudi s težavami z učenjem jezikov, 
predvsem angleščine, saj je to eden od dveh predmetov skozi 
celotno osnovno in srednjo šolo, kjer se učne težave najbolj 
pokažejo. Drugi je matematika. Vse moje preteklo delo na 
tem področju, tako praktično kot tudi znanstveno, tu pride 
prav. Angleščina se nam danes zdi samoumevna, je povsod, 
mislimo, da jo bodo otroci kar vsrkali iz vseh teh ekranskih 
svetov, a žal ni tako preprosto …

 Ͱ Pravite, da ste večna iskalka novega znanja.
Drži, zato sem se dodatno izobraževala na zelo različnih po-
dročjih. Še vedno se. S stalnim izpopolnjevanjem sem dobila 
razna dodatna znanja, ki jih potrebujem pri svojem delu.

 Ͱ In tudi zase osebno?
Da. Pred šestimi leti so mi na primer diagnosticirali skotopič-
ni sindrom. To je motnja vizualnega procesiranja informacij. 

Vrt je največji protistrup za ekrane
Urška Sešek Crnkić, doktorica znanosti na področju jezikoslovja, zadnja leta veliko 
časa preživi z otroki z različnimi učnimi težavami. Pred kratkim je odmeval njen 
zapis na družbenem omrežju o digitalni demenci. Je pa tudi ljubiteljica narave in se v 
prostem času posveča ohranjanju kulturne dediščine.

MAJA BERTONCELJ

Dr. Urška Sešek Crnkić službeno deluje kot izvajalka celostne učne 
pomoči in svetovalka družinam, v prostem času pa jo spremlja 
predvsem vse, kar je povezano z naravo. / Foto: osebni arhiv

»Pred šestimi leti so mi diagnosticirali 
skotopični sindrom. Dobila sem barvna očala, ki 
mi zelo pomagajo, zato me boste težko srečali 
brez njih. Že takoj pa sem uvidela tudi, da je ta 
težava skriti krivec za šolske muke marsikaterega 
otroka, s katerim delam.«
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Imela sem težave s preobčutljivostjo na 
svetlobo in zvoke in kolega specialni pe-
dagog mi je priporočil testiranje, ki je 
potrdilo njegov sum. Dobila sem barv-
na očala, ki mi zelo pomagajo, zato me 
boste težko srečali brez njih. Že takoj pa 
sem uvidela tudi, da je ta težava skriti 
krivec za šolske muke marsikaterega 
otroka, s katerim delam. Zato sem se 
tudi usposobila za presojevalko skotopič-
nega sindroma po metodi Helen  Irlen.

 Ͱ Po odhodu s fakultete ste šli na svo-
jo pot. Pomagate otrokom z različnimi 
učnimi težavami.
Največkrat pridejo k meni, ko neuspeh v 
šoli postane zelo pereč. Večinoma gre za 
težave z branjem, pisanjem, koncentra-
cijo ... In zanimivo: praktično pri vseh 
se pokaže, da imajo tudi skotopični sin-
drom. Pri nekaterih je to osrednja teža-
va, pri drugih pa le ena od njih. Veliko 
tovrstnih težav pa je danes tudi zaradi 
čezmerne izpostavljenosti ekranom.

 Ͱ O tem tudi pišete. Veliko odziva je 
bilo na vaš zapis o digitalni demenci.
Da, k meni je prišla dijakinja, ki je ime-
la težave pri pomnjenju učne snovi, a ni 
imela nobenih »klasičnih« učnih težav. 
Njena mama je poročala, da po učenju, 
ko takoj spet vzame v roke telefon, na-
učeno snov pozabi, kot da se ji izbriše 
iz spomina. Pomislila sem na digitalno 
demenco, o kateri govori nemški nevro-
znanstvenik dr. Spitzer. Učne težave se 
zaradi čezmerne uporabe zaslonov po-
večujejo, to je dejstvo.

 Ͱ Ste se tudi zato odločili za vodenje 
programa za starše o digitalnem od-
klopu, ki se je pred kratkim začel v 
Preski?
V Župniji Preska so me povabili ravno po 
objavi mojega prispevka o digitalni de-
menci. Za nami je prvo srečanje progra-
ma za starše z naslovom Odklopi se – za-
kaj in kako. Naslednje bo marca. Kdor bi 
se še želel pridružiti, je dobrodošel. Temo 
raziskujemo tudi s konkretnimi primeri 
in rešitvami. Slednje seveda ne pridejo 
čez noč. Na vsakem srečanju bomo pre-
pletali vprašanji zakaj in kako. Problem 
vpliva ekranov in digitalnih medijev na 
vse generacije je namreč izjemno kom-
pleksen. Naredili bomo vse, kar je v naši 
moči, da ekrani ne bodo tako močno 
vplivali na našo prihodnost.

 Ͱ Kaj je tisto, kar se vas glede izposta-
vljenosti ekranom najbolj dotakne?
Četudi tematiko proučuješ in spremljaš 
že dlje časa, stalno odkrivaš nekaj, ob 
čemer se še bolj zamisliš. Če imate de-

nimo telefon zgolj poleg sebe na mizi in 
ga sploh ne uporabljate, že to dokazano 
zmanjšuje vašo sposobnost koncentra-
cije, pomnjenja in reševanja nalog. In 
to povrhu tega, da je sedeti z nekom in 
pogledovati na telefon nevljudno ter 
slabo vpliva na komunikacijo in odnos 
s sogovornikom.

 Ͱ Zelo pomembno vlogo imajo starši.
Najpomembnejšo. Ne glede na vse tren-
de v družbi oziroma zaradi njih še bolj!

 Ͱ Bliža se čas vpisov v srednje šole in 
na fakultete. Kaj svetujete mladim? 
Veliko jih ne ve, kaj bi radi delali v ži-
vljenju.
Predvsem naj si ne uničujejo zdravja za-
radi nekih točk, ocen in fiksnih prepri-
čanj glede prihodnosti. Družba se tako 
hitro spreminja, da komaj sledimo, in 
še bolj se bo. Mnogi žrtvujejo marsikaj, 
da bi bil otrok uspešen v neki šoli, hkra-
ti pa poznam sposobne, delovne mlade 
ljudi z diplomami, ki ne dobijo službe. 
Iščite, v čem je otrok dober, kaj ga vese-
li, in vlagajte v razvoj uporabnega zna-
nja in veščin. Pa v svoje zdravje, odnose, 
v razvoj osebnosti. To je edini kapital, ki 

nam bo služil skozi vse družbene spre-
membe. Pri izbiri šole pa naj ne bo glav-
no merilo vsebina in status programa, 
temveč ali jo bo otrok zmogel izdelovati 
dovolj uspešno in samostojno brez večje 
pomoči staršev, inštrukcij ... in v kate-
ri bo kar se da zdravo okolje, pri čemer 
imam v mislih manj tekmovalnosti in 
interaktivnih tabel, raje več praktične-
ga pouka in več pristnih odnosov.

 Ͱ Posvetiva se sedaj še vaši drugi lju-
bezni: naravi. Kot protiutež za ekrane 
poudarjate prav naravo, vrt.
Vrt, narava je največji protistrup za 
ekrane. Na nas ima terapevtski vpliv. 
Raziskave to potrjujejo. Seveda pa bo 
otrok imel odnos do vrta in narave v 
tolikšni meri, kolikor je to naš svet. Če 
ga bomo imeli ob sebi čim večkrat, ko 
gremo kaj delat ali se rekreirat ven, če 
se bomo o tem svetu pogovarjali in ga 
učili.

 Ͱ Tudi vam vrt pomeni zelo veliko?
Da, ko sem živela v Ljubljani, sem vr-
tnarila doma pri starših, v mestu sem 
imela najet vrtiček in še skupnostni vrt 
v Smledniku vodim. Sedaj pa živim v 
hiši na vasi in bova z možem letos na-

redila nov vrt. Načrt je izdelan, samo še 
na pomlad čakamo.

 Ͱ Ste predsednica Društva za ustno 
zgodovino, ki je v Smledniku začelo s 
Flancanjem, nadaljevalo z Vaškim vr-
tom.
Društvo za ustno zgodovino združuje lju-
di – večinoma starejše iz občine Medvode 
in okolice, ki jim je mar ohranitev naše 
kulturne dediščine, še posebno nemate-
rialne oziroma nesnovne dediščine. V to 
spadajo stara znanja in veščine, zgodbe, 
običaji ... Vse, kar se prenaša z ustno pri-
povedjo naslednjim generacijam. Ena 
takih zgodb so tudi smleški flančniki, ki 
so bili do 2. svetovne vojne ob Savi, v bre-
gu pod Smlednikom. Ob gradnji Hidroe-
lektrarne Medvode jih je zalila Sava. To 
zgodovinsko dediščino negujemo s prire-
ditvijo Flancanje, torej izmenjavo sadik 
in nasvetov, ki poteka vsako pomlad od 
leta 2005. V vseh teh letih se je zelo pri-
jelo, na kar smo ponosni. Predvsem se 
trudimo, da pritegnemo vse generacije, 
tudi mlajše. Naša želja je, da bi šla ta tra-
dicija naprej. Samooskrba je še posebno 
v današnjih časih zelo pomembna.

 Ͱ V letu 2018 pa ste uredili še Vaški 
vrt, ki je tudi neke vrste posebnost.
Uredili smo ga v sodelovanju z občino 
in vsemi društvi in ustanovami v Smle-
dniku. Nastal je po zgledu skupnostnih 
vrtov in v spomin na flančnike in ima 
veliko obiskovalcev od blizu in daleč, 
tako iz Slovenije kot tujine. Skupno-
stnih vrtov je v Sloveniji sicer še nekaj, 
a je naš zagotovo eden redkih, ki živi v 
takšni obliki. Težko se ohranijo. Pri nas 
zanj ves čas skrbi ekipa prostovoljcev, ki 
pa so vsako leto starejši. Mlajši pride-
jo pogledat, nekaj drugega pa je prijeti 
motiko in več ur okopavati. Vsekakor 
so sicer nove moči dobrodošle, ne glede 
na starost. Glede na to, kam gre družba, 
bi težko napovedala, da bo Vaški vrt čez 
nekaj deset let še tak, kot je sedaj.

 Ͱ Ste ob vsem še vedno knjižni molj, 
imate čas za branje?
Predvsem berem strokovno literaturo. 
Tega je veliko, precej tudi pišem, tako 
da leposlovje ne pride pogosto na vrsto. 
Je pa še vedno eden mojih najljubših 
opravkov obisk knjižnice. Kot je rekel 
menda že Cicero: »Kdor ima knjižnico 
in vrt, ima vse, kar potrebuje.«

»Obisk knjižnice je še vedno eden mojih najljubših opravkov. Kot 
je rekel menda že Cicero: 'Kdor ima knjižnico in vrt, ima vse, kar 
potrebuje.'«
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Jurij Marussig živi na Verju. Je učitelj fizike in tehnike, posve-
ča pa se tudi inkluzivni pedagogiki, delu z otroki s posebnimi 
potrebami. Svoje delo zelo uspešno povezuje z raznovrstnim 
literarnim ustvarjanjem. Doslej je izdal že roman Mreža, de-
vet pesniških zbirk – od prve zbirke Morje mineva natanko 
trideset let – ter tri zbirke pravljic, ki jih najmlajšim predsta-
vlja s kamišibajem, edinstveno obliko pripovedovanja zgodb 
ob slikah. Kot lutkar je aktiven v KUD Jarem, kjer je ustano-
vil podmladek literarne sekcije Bezeg. Sodeluje na literarnih 
srečanjih, za svoje izjemno delo na področju kulture ter za 
delo z mladimi pa je s strani Občine Medvode prejel nagrado 
pletenica za posebne dosežke.
Pocukranke so avtorjeva deveta pesniška zbirka, posvečena 
pa je ljubezenski poeziji. Pesmi vključujejo tudi izpeljanke iz 
njegovih haikujev, objavljenih v zbirki Večerna luna. Haiku je 
sicer japonska pesniška oblika, ki skrajno zgoščeno opisuje 
trenutke iz narave ter jih povezuje z dogajanjem v človekovi 
notranjosti. Za pisanje haikujev je Marussiga že pred leti nav-
dušil Rudi Stopar iz Sevnice, upravičeno imenovan mojster 

SAMO LESJAK

Pedagog, pesnik in pisatelj Jurij Marussig bo svojo najnovejšo pesniško zbirko 
Pocukranke v torek, 18. februarja, predstavil na literarnem večeru v Knjižnici 
Medvode. Praznuje 30. obletnico izida svoje prve zbirke Morje.

Jurij Marussig s povsem svežo pesniško zbirko Pocukranke  
/ Foto: Samo Lesjak

Pocukranke Jurija Marussiga

POGREBNE STORITVE, HIPNOS d.o.o., Žlebe 98, 

 

1215 Medvode, P.E. Barletova cesta Preska - Medvode
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Ob izgubi Vaših najdražjih  
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haikujev, avtorjev nepogrešljivi mentor. 
V zbirki Pocukranke namreč pesmi prav 
z vpeljavo haikujev dobijo novo, še bolj 
čustveno dimenzijo – kot dokazuje pri-
mer: V vesolju sva / Ti si zvezda jaz luna 
/ Najino jutro.
Kot je v spremni besedi zapisal igralec, 
animator in profesor pedagogike Sten 
Vilar: Poezija sledi letnim časom, kate-

rih ciklus oblikuje in poganja naš vrti-
ljak življenja. Je Ljubezen lahko samo-
umevna in brezpogojna kot tako silna 
čustvena energija? Jo je dovolj le opeva-
ti, le sanjati o njej, si je le želeti?... Brez 
premika ne gre! Potrebno ji je pogledati 
v oči, spregovoriti z njo, jo doživeti in 
objeti. Literarni večer z Jurijem Marus-
sigom se bo skozi avtorjeve pesmi pogu-
mno podal na odkrivanje tudi teh poti.
Juriju Marussigu se v Knjižnici Medvode 
lahko pridružite 18. februarja ob 19.30. 
Delil bo vpogled v svoj bogati ustvarjalni 
opus. Pesmi bosta poleg avtorja brali še 
Sara in Kaja Bukovšak.

Pocukranke so avtorjeva deveta 
pesniška zbirka, posvečena pa 
je ljubezenski poeziji.

peugeot.si

BOGATO OPREMLJENA SERIJA STYLE
2008

PRIPOROČA  Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od 5,3 do 5,8 l/100 km. Izpuh CO2: od 119 do 130 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Vrednost 
specifične emisije dušikovih oksidov NOx: 0,0353 g/km. Emisije trdnih delcev: 0,00043 g/km. Število delcev: 1,46. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, 
ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k 
čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 2008 STYLE 1.2 PureTech 100 STT €6.4 - mesečno odplačevanje; maloprodajna 
cena z DDV in vključenim bonusom (v ceni je obračunanih 1.500 EUR popusta v primeru financiranja Peugeot – pod pogojem vsaj 36 mesečne dobe financiranja) je 
18.990 EUR; mesečni obrok je 179 EUR pri pologu v višini 6.900 EUR in ročnosti 96 mesecev; višina pologa je pri akciji omejena od 10 % do 50 %, doba financiranja je vezana 
na ročnost od 36 mesecev do 96 mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na dan 07. 01. 2025 znaša 9,8 % in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun 
temelji na osnovi fiksne obrestne mere s skupno letno obrestno mero 8,9 %; financirana vrednost 12.090 EUR; skupni znesek za plačilo 23.920 EUR; stranka v primeru 
Peugeot Financiranja prejme tudi kasko zavarovanje za 1 EUR za prvo leto, kjer pa si Peugeot Financiranje pridržuje pravico do izbire zavarovalnice. Za podrobnosti o 
ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot.
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Prešernov dan za otroke
Predstavili so tudi posebnost letošnjega leta, ko 
praznujemo 180. obletnico rojstva Jakoba Aljaža. To je 
projekt Mišje uganke izpod Triglava.

Na slovenski kulturni praznik je Javni 
zavod Sotočje v Kulturnem domu Med-
vode organiziral Prešernov dan za otro-
ke s predstavo Mišja šola, ustvarjalnimi 
delavnicami in predstavitvijo Mišjih 
ugank izpod Triglava.
Z obiskom so bili zadovoljni, saj so bila 
zapolnjena vsa prosta mesta. »Poseb-
nost letošnjega leta, ko praznujemo 180. 
obletnico rojstva Jakoba Aljaža, je pro-
jekt Mišje uganke izpod Triglava, s ka-
terimi želimo z zabavnimi in poučnimi 
vprašanji občankam in občanom pribli-
žati občinskega zavetnika Jakoba Aljaža 
ter občino Medvode. Uganke so razde-
ljene v tri kategorije po starosti otrok, 
pri čemer bodo najlažja vprašanja dobi-
li otroci, stari do osem let, najtežja pa 

mladi in odrasli, stari več kot 15 let. S 
pravilnimi odgovori na vprašanja bodo 
obiskovalci Kulturnega doma Medvode 
dobili možnost, da so izžrebani in dobi-
jo zanimivo festivalsko nagrado,« je po-
jasnila Sabina Spanjol, koordinatorka 
in organizatorka kulturnega programa 
v Javnem zavodu Sotočje.
Žrebanje bo na Medvoškem kulturnem 
festivalu 16. in 17. maja, kartice z ugan-
kami pa lahko občanke in občani vseh 
starosti prevzamejo na blagajni ali v lo-
kalu Kulturnega doma Medvode.

MAJA BERTONCELJ

Nagrajenke križanke iz revije Sotočje 
št. 1 so: Dragica Fertin, Mojca Mohar 
Bertoncelj in Alenka Veber Gorjanc, 
vse iz Medvod. Geslo je bilo Pridružite 
se naročnikom. Čestitke!
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Turistična zveza Medvode je imela raz-
stavni prostor pod okriljem Turistične 
zveze Slovenije. To je bila priložnost za 
predstavitev vseh turističnih društev, ki 
so vključena v Turistično zvezo Medvo-
de.
»Na sejmu Alpe-Adria smo se predsta-
vljali že 21. leto. Vsako leto določimo 
rdečo nit in letos so bili to skriti ko-
tički v zeleni, s kulturno dediščino in 
znamenitostmi prepleteni občini. Nam 
domačinom morda niti niso tako skriti, 
vendar pa drugje po Sloveniji marsikdo 
niti ne ve točno, kje Medvode sploh so. 
Skozi promocijske materiale smo žele-
li obiskovalcem med drugim prikazati 
tudi vse naše skrite kotičke,« je pojasni-
la Vanja Ločniškar, predsednica Turi-
stične zveze Medvode.
Z obiskom sejma so bili zadovoljni. »V 
veliko zadovoljstvo pa nam je tudi, da 
se srečamo še z vsaj 150 turističnimi 
društvi oziroma ponudniki, ki se vsak 

na svojem koncu Slovenije trudimo, 
da predstavimo lokalne lepote. V štirih 
dneh predstavimo vsak svoj pogled na 
turizem in seveda tudi na prostovolj-
stvo. Poleg tega pa obiskovalci prizna-
vajo, da je v naši Stebrni dvorani vsako 
leto najboljše vzdušje z ogromno kuli-

narike in predstavitev res tistih najbolj 
skritih kotičkov, ki se največkrat še ne 
tržijo,« je dodala.
Skupaj z Javnim zavodom Sotočje so 
pripravili letake s ponudbo prireditev, 
ki jih pripravlja vseh osem turističnih 
društev celo leto. Najodmevnejše so 
predstavljali tudi na sejmu. »Pozabili 
nismo niti na vse druge prireditve in 
možnosti v občini, še posebno na teka-

ški poligon Nordijskega centra Bonovec, 
športne prireditve, ki bodo v letošnjem 
letu, kar nekaj vprašanj in zanimanja 
pa je bilo tudi za brezplačne avtobusne 
prevoze ob koncih tedna v Polhograjce,« 
je dejala Vanja Ločniškar. Da je bil obisk 
njihovega razstavnega prostora še zani-

mivejši, so dodali družabne igre, skozi 
katere so obiskovalci še na drugačen 
način spoznavali turistične znamenito-
sti Medvod.
Pri promociji so pomagali tudi prosto-
voljci, ki so v Medvodah v sklopu projek-
ta ESE (Evropska solidarnostna enota). 
Nastalo je veliko promocijskega mate-
riala, ki bo uporaben tudi za vse nadalj-
nje predstavitve medvoške občine.

Predstavili 
medvoške  
skrite kotičke

MAJA BERTONCELJ
Turistična zveza Medvode se je na sejmu Alpe-Adria predstavljala že 21. leto. / Foto: arhiv TZM
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Novice med vodami na televiziji, 
socialnih omrežjih in spletni strani
Televizijska in video  za produkcija
majhne oglaševalce in velika podjetja5let  vedno na tekočem

kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  gsm: 041 753 150
e-pošta: info@tv-m.si, splet:www.tv-m.si
f b :  w w w. f a c e b o o k . c o m / t v m e d v o d e /
youtube kana l :  nov ice  med vodami  

Ko se bo dovolj otoplilo, se bodo znova za-
čele selitve dvoživk. Lani se je to zgodilo 
že sredi februarja, ko pa še niso bile tako 
množične kot kasneje. Letos so jih nekaj 
opazili že konec januarja. Žabicam čez ce-
sto prostovoljci na več lokacijah pomagajo 
tudi v občini Medvode. Najbolj znana je v 
Hrašah. Veliko dvoživk prečka tudi cesto od 
Goričan do Sore. Prostovoljci vabijo, da se 
jim pridružite na terenu, voznike pa prosijo, 
da so v času selitve pozorni in ne vozijo čez 
dvoživke. M. B.

Pomagajmo žabicam

Med 29. januarjem 
in 1. februarjem je na 
Gospodarskem razstavišču 
potekal sejem Alpe-Adria, 
35. sejem turizma. Na 
njem so se predstavljale 
tudi Medvode.

Vsako leto določijo rdečo nit predstavitve in letos so bili to skriti 
kotički v zeleni, s kulturno dediščino in znamenitostmi prepleteni 
občini.
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Člani skupine Šole zdravja Medvode – 
Center, Medvoške korenine, poleg redne 
vadbe, ki jo imajo vsak dan zjutraj od 
ponedeljka do petka, hodijo tudi na iz-
lete in pohode ter kot prostovoljci sode-
lujejo na različnih prireditvah v občini. 
»Enkrat na mesec – od januarja do ju-
nija in od septembra do decembra – se 
z javnim prevozom odpravimo na izlet, 
katerega osrednji cilji so obisk kulturne 
ustanove, spoznavanje kulturne dedi-
ščine, uživanje v umetnosti ... V marsi-
kateri izlet vpletemo tudi bralne spod-
bude in tudi sicer spodbujamo k branju 
in na ta način skrbimo za zdrav duh v 
zdravem telesu,« je predstavila Tilka Ja-
mnik, med drugim znana promotorka 
branja.

Izlete so poimenovali Lahkih nog nao-
krog. »To pa zato, ker se vozimo z vla-
kom in avtobusom, včasih pa je treba 
tudi malo hoditi. Vstopnine in cene 
strokovnih vodstev so minimalne, ker 
smo skupina upokojencev, malicamo iz 
nahrbtnika ... To pomeni, da so ti izle-
ti cenovno ugodni. Zanje ne pobiramo 
prijav. Kdor pride, pride. Na vsakem iz-

letu je bilo povprečno po 22 udeležencev, 
skupaj torej okrog 200 'korenin', od tega 
je desetina moških,« je pojasnila.
Januarja so si ogledali razstavo stva-
ritev arhitekta Edvarda Ravnikarja v 
Muzeju arhitekture in oblikovanja v 
Ljubljani na gradu Fužine. V februarju 
so obiskali Muzej slovenskih filmskih 
igralcev v Škrateljnovi domačiji v Diva-
či, cerkev sv. Antona Puščavnika in se 
sprehodili do udornice Risnik. Marca so 
bili na gradu Turjak in se sprehodili do 
vaškega pokopališča, kjer je grobnica 
grofov Auerspergov. Aprila so se ude-
ležili prvega vseslovenskega srečanja 
seniorskih bralnih skupin na Senovem 
in si ogledali tudi baziliko Lurške Ma-
tere Božje v Brestanici. Maja je njihova 
kolegica Milena organizirala ogled mu-
slimanske džamije v Ljubljani. Junija je 
bila na vrsti Prvačina, kjer so obiskali 
Hišo aleksandrink in kmetijo Na hribu. 

Septembrski izlet so posvetili Štanjelu, 
kjer so si ogledali cerkev sv. Danijela, 
Kraško hišo, Ferrarijev vrt, v gradu raz-
stavo Kras v barvi in verzu ter muzej 
Narava in človek na Krasu. Oktobra so 
bili v Kranju, se sprehodili po Rovih pod 
starim Kranjem, obiskali Galerijo Pre-
šernovih nagrajencev in v Mestni knji-
žnici Kranj doživeli tudi kratko pred-
stavitev življenja in dela Simona Jenka. 
Novembra so obiskali Tržiški muzej, v 
Kurnikovi hiši pa zamesili, spekli in 
tudi pojedli tržiško fliko. Decembrski 
izlet je bil tradicionalni sprehod po pra-
znično okrašeni Ljubljani z ogledom 
razstave Maksim Gaspari: Ustvarjene 
podobe naroda v Slovenskem etnograf-
skem muzeju.
Izlete nadaljujejo tudi v letošnjem letu. 
Pogosto so ti obogateni z branjem. Vple-
tali so ga tudi v druge dogodke, na kate-
rih so sodelovali.

Lahkih nog naokrog in spodbude k branju
Medvoške korenine so bile aktivne tudi v preteklem letu.

MAJA BERTONCELJ

Skupina Šole zdravja Medvode – Center redno telovadi in se udeležuje različnih dogodkov. 
Hodijo tudi na izlete. / Foto: arhiv skupine

»Enkrat na mesec se odpravimo 
na izlet, katerega osrednji 
cilji so obisk kulturne 
ustanove, spoznavanje 
kulturne dediščine, uživanje v 
umetnosti ...«
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»Alkoholizem je v slovenskem prostoru 
zelo velik problem, ki se mu žal posve-
ča premalo pozornosti. Slovenska druž-
ba je mokra in do alkohola tolerantna. 
Količina popitega alkohola na prebival-
ca je v Sloveniji v samem vrhu Evrope: 
deset litrov registrirane porabe čistega 
alkohola na prebivalca, poleg tega še od 
šest do sedem litrov neregistrirane, kar 
skupaj pomeni najmanj 16 litrov čiste-

ga alkohola na leto na prebivalca. Ta-
kšni so podatki Nacionalnega inštituta 
za javno zdravje za leto 2022. Hkrati je 
treba dodati, da je za razvoj alkoho-
lizma problematično predvsem pitje 
iz razlogov, kot so: žalost, stres, skrbi, 

nemir, jeza …« pojasnjujejo v Društvu 
Abstinent, ki je neprofitna, nevladna 
humanitarna organizacija. Delujejo na 
področju problematike tveganega in 
škodljivega pitja alkohola.
Poudarjajo, da vedno obstaja rešitev. 
»Vedno imamo možnost izbire.« S 
svojimi programi že 40 let pomaga-
jo osebam, ki se v življenju srečujejo s 
stiskami in težavami zaradi prekomer-
nega pitja alkohola. Posebnost delova-
nja društva je, da izhaja iz socialnega 

dela, njihovi programi pa se opirajo tudi 
na metode pokojnega dr. Janeza Ruglja. 
V prvi vrsti izvajajo aktivnosti, name-
njene posameznikom, to je osebam, ki 
tvegano in škodljivo pijejo alkohol, nji-
hovim svojcem, otrokom, ki odraščajo v 

družinah, kjer je prisoten alkoholizem, 
in seveda vsem tistim, ki jim alkohol v 
življenju predstavlja stisko. Pomagajo 
pri prepoznavi in soočanju s težavo pre-
komernega pitja in ustrezno usmeritvi-
jo v sistem zdravljenja.
Nanje se lahko obrnejo tudi občani 
Medvod. Najtežji je prvi korak. »Najtežje 
je priznati, da težava je, da prekomerno 
pitje alkohola povzroča škodo in da je 
treba poiskati pomoč. Zato svetujemo in 
pozivamo vse, ki so vas nagovorile pre-
brane vrstice, da ne odlašate. Čim prej 
nas pokličite in reševanje vaših stisk 
in težav, povezanih z alkoholom, se bo 
začelo,« pravijo v Društvu Abstinent. Po-
kličete jih lahko po telefonu 064 244 497. 
Njihove storitve so brezplačne. Opažajo, 
da se ljudje po pomoč največkrat obrne-
jo šele takrat, ko dosežejo dno, pogosto 
pa prvi stik z njimi vzpostavijo svojci 
oziroma bližnji.

Najtežji je prvi korak
V Društvu Abstinent znova opozarjajo na problematiko alkoholizma in poudarjajo: 
»Naredite prvi korak!«

MAJA BERTONCELJ

 
 

PROTETIKA
Zobni vsadkiCAD/CAM tehnologija

IMPLANTATI

tel: 08 330 20 10 / NAROČITE SE! / www.osovnikar.com

Implantat je najboljša rešitev za paciente z 
manjkajočim zobom, skrajšano zobno vrsto (ni 
potrebna delna proteza) ali kot dodatna podpora 
pri pritrditvi proteze. Starostne omejitve navzgor ni, 
vstavljati jih lahko začnemo po zaključku rasti. 
Tveganje med posegom je podobno drugim 
posegom v čeljusti, kar izkušen kirurg upošteva in 
obvladuje.

PRIMERI UPORABE:
- nadomestitev posameznega zoba,

- zapolnitev vrzeli ali skrajšane zobne vrste,

- brezzoba čeljust (fiksna ali snemna rešitev).

ZOBOZDRAVSTVENI CENTER OSOVNIKAR
Kapucinski trg 12
4220 Škofja Loka
E-mail info@osovnikar.com

ESTETSKO ZOBOZDRAVSTVO
IMPLANTOLOGIJA

ORALNA KIRURGIJA
DIGITALNA 3D PROTETIKA

BELJENJE ZOB
ORTODONTIJA               

ZOBNI RENTGEN 3D CBCT

ESTETSKO ZOBOZDRAVSTVO
IMPLANTOLOGIJA

ORALNA KIRURGIJA
DIGITALNA 3D PROTETIKA

BELJENJE ZOB
ORTODONTIJA               

ZOBNI RENTGEN 3D CBCT

PREDNOSTI:
- brez odtiskovanja - digitalno skeniranje zob,
- polno porcelanski protetični nadomestki,
- izredna natančnost, vrhunska estetika in naraven izgled,
- izdelki brez kovine z veliko trdnostjo in obstojnostjo.

Protetična oskrba zob s CAD/CAM 
tehnologijo, ki z uporabo računalnika, 
skenerja, rezkalne enote in visoko 
kvalitetnih keramičnih materialov, 
omogoča izdelavo estetskih polno 
porcelanskih protetičnih nadomestkov, 
kot so inlay-i, onlay-i, prevleke, luske, 
mostički...               

»Najtežje je priznati, da težava je, da prekomerno pitje alkohola 
povzroča škodo in da je treba poiskati pomoč.«
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V zadnjih letih opažate porast kratkovidnosti pri otrocih. Kaj 
pravzaprav je kratkovidnost in kaj so njeni glavni dejavniki?
Kratkovidnost je refrakcijska motnja, kar pomeni, da lomni 
aparat očesa zlomi sliko oziroma žarke in producira sliko pred 
mrežnico. To pomeni, da je zrklo v večini primerov predolgo 
glede na lomnost leče in roženice, ki sta glavna elementa 
očesa. Preprosto povedano, otrok ne vidi dobro na daljavo. Je 
pa zanimivo, da majhni otroci dolgo skrivajo simptome, recimo 
s stiskanjem vek, in tako lahko nekoliko odložijo trenutek, ko 
pa resnično potrebujejo očala ali drugo pomoč pri gledanju. 
Težave se običajno začnejo med devetim in trinajstim letom 
starosti. Takrat se pokažejo predvsem v šoli, na primer pri 
prepisovanju s table. Zanimivo je, da otroci brez težav berejo 
na blizu, medtem ko branje na daljavo postane težava. Vzrok 
kratkovidnosti je največkrat genetika, vendar ima pomemben 
vpliv tudi čezmerno bližinsko delo, na primer uporaba zaslonov. 
Oko je izjemno specializiran organ, ki se prilagaja bližini, 
s čimer pa izgublja sposobnost gledanja na daljavo.

Kako pa na kratkovidnost vpliva sodobna 
tehnologija?
Na vsak način vpliva. Pretirano bližinsko delo in 
premalo naravne svetlobe močno vplivata na 
razvoj kratkovidnosti. Študije iz jugovzhodne 
Azije so pokazale, da otroci tam preživijo zunaj 
zelo malo časa, recimo od tri do štiri ure na 
teden, medtem ko ogromno časa preživijo pred 
zasloni in v umetni svetlobi. Zaradi tega je pojavnost 
kratkovidnosti tam izredno visoka, ponekod celo od 90 do 
95 odstotkov. Skoraj vsi mladi potrebujejo očala. Glavni vzrok 
je torej bližinsko delo, gledanje zaslonov in premalo časa, 
preživetega na prostem.

Pa obstajajo nasveti, koliko časa bi otroci lahko  
preživeli pred ekrani?
Smernice so jasne. Otroci do sedmega ali osmega leta starosti 
naj mobilnih telefonov sploh ne uporabljajo. Mobilni telefoni so 
izjemno problematični, ker poleg vpliva na dioptrijo negativno 
vplivajo tudi na vedenje. Aplikacije, kot je TikTok, ponujajo 
vsebine, ki so pogosto neprimerne, hitro se menjajo in vplivajo 
na vedenjske spremembe pri otrocih. Poleg tega otroci izgubijo 
čas, ki bi ga morali preživeti na prostem. Zelo pomembno je 
poudariti, da je naravna svetloba ključna za zdrave oči. Kolikor 
več je otrok prejme v mladosti, toliko manj je možnosti za razvoj 
kratkovidnosti, tudi če imajo genetsko predispozicijo.

Kdaj pa priporočate prvi pregled vida pri otroku?
Starši so z otroki 24 ur na dan, zato pogosto prvi opazijo, da 
nekaj ni v redu. Pri majhnih otrocih lahko opazijo težave, ko na 
primer v polmraku pogosto zadenejo ob predmete. To lahko 
nakazuje na kratkovidnost, vendar ni nujno. V Avstriji imajo otroci 
pregled že pri dveh letih, kar je dobra praksa. Prvi pregled pri nas 
priporočam ob začetku šole ali malo po njem. Če je vse v redu, je 
naslednji pregled smiseln na dve do tri leta. In zakaj? Ker otroci 
težav dolgo ne opazijo ali o njih nočejo povedati. Morda se bojijo 
stigme zaradi očal, zato se trudijo skrivati težave. To pa lahko vodi 

v glavobole in slabše učne rezultate. Redni pregledi 
tako omogočajo pravočasno odkrivanje težav.

Zdaj je zima, dnevi so krajši, sončne svetlobe 
je manj. Kaj bi poudarili?
Priporočam, da otroke med odmori v šoli spustijo 
na šolsko dvorišče, da preživijo vsaj od deset do 
petnajst minut na prostem. Čeprav je hladno, 

jim koristi, tudi če ni sonca. Vidimo, da pozimi 
kratkovidnost pogosteje napreduje kot poleti, ko je 

sončne svetlobe več. Poleg tega naj starši omejijo stik 
otrok z mobilnimi telefoni, predvsem pri mlajših, ker telefoni 

zelo hitro zasvojijo. Se pa zavedam, da se otroci z mobilnimi 
telefoni srečujejo tudi v šoli. Tu je potreben premislek na širši, 
nacionalni ravni. V nekaterih državah so mobilne telefone v 
šolah že prepovedali, kar je korak v pravo smer. Starši naj torej 
otroke spodbujajo, da po šoli preživijo več časa zunaj, ne pa 
pred zasloni. Ob tem pa dodajam, da otroci telefone gledajo 
predvsem v zaprtih prostorih, ker je zunaj presvetlo in ekranov 
ne vidijo. Ampak, dragi otroci, če boste mobitele gledali zunaj, v 
senci, boste ravno tako videli vsebino na zaslonu. In to bo za vaše 
oči mnogo bolj zdravo, kot če sedite v zaprtem prostoru.

Kratkovidnost je vse pogostejša težava med otroki. O tej aktualni temi smo se pogovarjali z 
mag. Sebastijanom Žurajem, dr. med., specialistom oftalmologije, FEBO, ki deluje v ambulanti 
Optike Mali v Medvodah.

Mag. Sebastijan Žuraj, dr. med., specialist oftalmologije, FEBO

Otroci, stran od zaslonov

MEDVODE: Medvoška c. 3 | 01 361 78 36 
LJUBLJANA: Cankarjeva c. 7 | 01 425 15 33 
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Tekaški poligon na Bonovcu je 25. janu-
arja gostil državno prvenstvo za mlajše 
kategorije v ski krosu, ki ga je pripravi-
lo Nordijsko športno društvo Medvode. 
Domača tekača Jaka Berdajs in Hana 
Kuralt sta postala državna prvaka med 
mlajšimi mladinci oziroma mlajšimi 
deklicami.
Ski kros je alternativna zimska tekaška 
disciplina, ki je namenjena promociji 
športa, saj od otrok in mladih ne zah-

teva le hitrosti in vzdržljivosti, ampak 
tudi druge spretnosti. Na progi v Nordij-
skem centru Bonovec so se tekmovalci 
morali spoprijeti s slalomom navzgor, 
z valovi, na katerih so lahko hitro iz-
gubili ravnotežje, z ostrim zavojem po 
hitrem spustu in z majhno skakalnico. 
Disciplina je zabavna in zato med otroki 
priljubljena. Za naslove državnih prva-
kov se je pomerilo več kot 150 tekmoval-
cev. Dopoldne so bile kvalifikacije, nato 

so sledili izločilni boji. Član NŠD Med-
vode Jaka Berdajs v kategoriji mlajših 
mladincev ni imel konkurence, saj je 
bil najboljši že v kvalifikacijah. V spo-
padu za medalje je padel, a kljub temu 
na koncu osvojil naslov državnega pr-
vaka. »Mislim, da mi gre v letošnji se-
zoni odlično. Postal sem tudi že državni 
prvak na 10 kilometrov. Na Bonovcu je 
super, ker imam naštudiran vsak ovi-
nek. Lepo je kdaj tekmovati tudi doma,« 
pravi novi državni prvak v ski krosu. 
Hana Kuralt je postala državna prvaki-
nja v kategoriji mlajših deklic. Družbo 
na odru za zmagovalce ji je delala Neža 
Sitar, ki je bila tretja. V kategoriji sta-
rejših dečkov je tretje mesto osvojil tudi 
Tone Šušteršič.
Tekmovalci NŠD Medvode z rezultati v 
letošnji sezoni dokazujejo, da so dobro 
pripravljeni. Uvrščajo se tudi na med-
narodne tekme. »Mislim, da nam gre v 
redu. Dva naša tekmovalca sta se uvr-
stila na mladinsko svetovno prvenstvo, 

torej je bilo kvalifikacijsko obdobje do-
bro. Dve tekmovalki bosta nastopili na 
olimpijskem festivalu evropske mladi-
ne v Bakurianiju v Gruziji. Januarja je 
cel klub nastopal na tekmovanju Skiri 
Trophy v Val di Fiemmeju v Italiji. Pri-
čakujemo, da bo Valerij Gontar letos pr-
vič nastopil v svetovnem pokalu. To je 
tudi eden od uspehov kluba, da bomo 
v prihodnjih letih naše tekače lahko 
gledali na tekmah najvišjega nivoja,« 
pravi predsednik NŠD Medvode Marko 
Luštrek.
Člani NŠD Medvode so imeli zadnji ja-
nuarski konec tedna polne roke dela z 
organizacijo tekem. Dan po državnem 
prvenstvu na Bonovcu so na Poklju-
ki organizirali še državno prvenstvo 
v štafetah za mlajše kategorije. Mlaj-
še deklice Neža Sitar, Julija Hafner in 
Hana Kuralt so postale državne prvaki-
nje, medvoške štafete pa so v različnih 
kategorijah osvojile še eno drugo in 
dve tretji mesti.

Hana in Jaka  
državna prvaka
Nordijsko športno društvo 
Medvode je v januarju 
organiziralo dve tekmi za 
državno prvenstvo.

PETER KOŠENINA

Jaka Berdajs v ski krosu med mlajšimi mladinci ni imel prave konkurence. / Foto: Peter Košenina

Potem ko se je 26. januarja zaključila še ena uspešna sezona na po-
kritem drsališču v Medvodah, so pretekli konec tedna ponovno za-
živele tekaške proge v Nordijskem centru Bonovec. Center so znova 
odprli na slovenski kulturni praznik. Vmes je bil zaradi neugodnih 
vremenskih razmer zaprt. Odpovedati so morali tudi medijski dan 
vseslovenske akcije Šolar na smuči, ki je bil predviden 4. februarja. 
Prvi tekaški dan je bil sicer letos 11. januarja, ko je bil center poln 
tekačev na smučeh iz Medvod in tudi iz okolice (na sliki). V začetku 
tega tedna so bile proge urejene v dolžini 600 metrov. Upajo, da bo 
sezona trajala še nekaj časa. M. B., foto: Peter Košenina

Tekaški poligon Bonovec odprt

Ski kros je tekaška disciplina, 
ki je namenjena promociji 
športa, saj od otrok in mladih 
ne zahteva le hitrosti in 
vzdržljivosti, ampak tudi druge 
spretnosti.
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Planinsko društvo Medvode je tudi letos pripravilo Veteran-
ske tekme, srečanje medvoških ljubiteljev smučanja in do-
bre družbe. Na smučišču Rudno v Selški dolini so potekale v 
nedeljo, 2. februarja.
Veteranske tekme so smučarsko tekmovanje z eno najdaljših 
tradicij v Sloveniji. Letošnje so bile že 53. po vrsti. Na zaradi vi-
sokih temperatur zahtevni veleslalomski progi se je preizkusi-
lo 57 smučark in smučarjev, ki so nastopali v štirih kategorijah 
– do starosti 55 let v kategorijah pripravnic in pripravnikov, 
starejši pa v kategorijah veterank in veteranov. Z medaljami in 
pokali so bili nagrajeni smučarji, ki so se najbolj približali pov-
prečnemu času v posamezni kategoriji. Med pripravnicami in 
pripravniki sta zlato medaljo in pokal prejela Mateja Smolec in 
Damjan Ažman, med veterankami in veterani pa Marija Dob-
nikar in Branko Fišer. Pokal občine Medvode si prisluži smu-
čar, katerega čas je najbližje povprečnemu času vseh nastopa-
jočih. Letos ga je prejela Nada Adamlje. »Mislim, da skrivnosti 
za zmago ni. Pelješ po svojih občutkih in kar narediš, narediš. 
Ne moreš preračunati, katera hitrost je prava, ker nekdo vozi 
hitreje, drugi počasneje. Zadeti sredino je sreča,« je po zmagi 
med pripravniki dejal Damjan Ažman, ki iz rok Marka Krista-
na prevzema tudi vodenje tekmovanja.
Organizacijo Veteranskih tekem so začeli v TVD Partizan 
Medvode. Ko je pred desetletjem kazalo, da bodo tekme za-
mrle, so organizacijo prevzeli planinci. Vodja tekem je po-
stal Marko Kristan. »V Damjanu Ažmanu smo dobili dobro 
zamenjavo, pomagala pa mu bosta še mlada Jure Ogris in 
Gorazd Čarman. Mislim, da je bilo treba vodenje pomladiti. 
Ne gre za to, da bi stari odnehali, ampak se moramo pra-

vočasno umakniti, da mlajši dobijo prostor,« je o menjavi 
dejal Marko Kristan. Za računanje rezultatov bo še naprej 
odgovoren »šef kuhinje« Dominik Košir. »V računalnik vne-
semo imena in priimke, štartne številke in čase. Program-
ska oprema nato izvrže rezultat – kar se skuha, se skuha. 
Zelo previdni moramo biti pri vnašanju podatkov, ker so v 
igri stotinke, tako kot v svetovnem pokalu,« je po 53. izvedbi 
tekem dejal Košir.
Pomembni vodili Veteranskih tekem sta dobra družba in za-
bava, zato jih smučarji vsako leto zaključijo s kosilom in dru-
ženjem v gostilni Bencak.

Ko so najbolj povprečni najboljši
Vodenje Veteranskih tekem prevzemajo mlajše moči.

PETER KOŠENINA

Pokale na letošnjih veteranskih tekmah so prejeli (z leve): Mateja 
Smolec, Branko Fišer, Marija Dobnikar, Damjan Ažman in Nada 
Adamlje (spredaj). / Foto: Peter Košenina

Žavbi svetovni rekorder

Andrej Žavbi, eden najboljših amaterskih kolesarjev na svetu 
v svoji starostni kategoriji, je na slovenski kulturni praznik 
na velodromu Olimpijskega centra Novo mesto postavil sve-
tovni rekord v vožnji na eno uro v kategoriji od 65 do 69 let. 
Nov mejnik je 46.142 metrov.
»Ta dosežek mi pomeni veliko, saj sem ga dolgo načrtoval. 
Nanj sem začel misliti že pred štirimi leti, ko sem ga zadnjič 
postavil v mlajši starostni kategoriji. Zadnje štiri, pet mese-
cev je bil stalno v mojih mislih. Treningi so bili celo zimo 
prilagojeni temu. Verjel sem v svetovni rekord, čeprav sem 
deset dni prej malo zbolel. Vedel sem, da je 46 kilometrov do-
segljivih, morda tudi kilometer več, a zato bi se moralo res 
vse poklopiti,« je povedal kolesar iz Zbilj, ki bo letos dopolnil 
65 let. Svetovni rekord v vožnji na eno uro je postavil tretjič: 
prvič pred petimi leti, drugič pa pred štirimi, obakrat v kate-

goriji od 60 do 64 let. Kot pravi, ne načrtuje, da bi se tega lotil 
še kdaj, saj gre za izjemno zahteven projekt, tako administra-
tivno kot finančno.
Sezono bo s cestnimi dirkami nadaljeval ta konec tedna v 
Italiji.

Andrej Žavbi je na velodromu postavil svetovni rekord v vožnji na eno 
uro v kategoriji od 65 do 69 let. / Foto: Alenka Žavbi Kunaver

MAJA BERTONCELJ
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TEKAŠKI COPATI NEKOČ IN DANES
Tekaški copati so se skozi desetletja moč-
no spremenili. Od preprostih usnjenih 
čevljev do visokotehnoloških modelov, 
ki izboljšujejo zmogljivost in preprečuje-
jo poškodbe – razvoj tekaške obutve je v 
zadnjih letih doživel pravo revolucijo. Že 
odkar se sam ukvarjam s tekom, torej v 
zadnjem desetletju, so se zgodile korenite 
spremembe. Če se malo pošalim, na za-
četku sem imel pod stopalom dober cen-

timeter pene, sedaj sem pa z njimi visok 
skoraj dva metra. Poleg tega ne vozim le 
karbonskega kolesa, temveč tudi tečem 
s copati, ki imajo v podplatu karbonsko 
ploščo.
Pa pojdimo k začetkom. Včasih ljudje niti 
niso tekli v namen rekreacije, temveč bolj 
zato, ker se jim je kam mudilo. Kasneje se 
je pojavil tek kot oblika rekreacije in seve-
da so ljudje sprva tekli bosi, kasneje pa so 
si zaželeli malo več udobja.
Tako kot na vseh področjih tudi pri teka-
ških copatih velja, da so bili sprva pre-
prosto zasnovani in izdelani iz naravnih 
materialov, pretežno usnja in gume. Prav 
udobni in stabilni niso bili. Sčasoma so se 
velika podjetja, ki so na trgu prisotna še 
danes, začela ukvarjati z inovacijami. Za-
čeli so dodajati peno, vendar tudi takšni so 
bili še daleč od tega, da bi jim rekli udobni. 
Tako kot sem že večkrat omenil, ni vedno 
pomembno le blaženje, ampak v prvi vrsti 
stabilnost, kar usidra naše stopalo in ga 
zlije s copatom. Nike je kasneje predstavil 
odzivno peno Air Zoom, katere nasledni-

ca je še danes številka ena, Mizuno t. i. 
wave ploščo, ki lepo vodi stopalo, Adidas 
pa učinkovit torzijski sistem, ki je izboljšal 
stabilnost. Bilo bi prelepo, če bi vse tri teh-
nologije združili v en copat, je tako?
V 90. letih so proizvajalci začeli uvajati 
različne tipe copatov za različne tekače. 
Govora je o pronacijskih, supinacijskih in 
nevtralnih copatih. Na to smo danes že 
skorajda pozabili, saj se tovrstne težave 
sedaj pretežno rešujejo s posebnimi vlož-
ki in pa z vadbo. Najpogostejša težava je 
plosko stopalo, ki do neke mere je rešljivo 
s pravimi vajami.
Kako pa je danes? Karbonske plošče, ki so 
vgrajene v podplate, so povsem spreme-
nile zakonitosti. Sedaj je lahko copat sta-
bilen, odziven in udoben hkrati. Slabega 
copata praktično ni, so le zelo dobri in pa 
odlični, le kvaliteta izdelave je začela pe-
šati. Na podlagi poglobljenih biomehan-
skih raziskav ima praktično vsaka znam-
ka vrhunske copate za treninge in tekme. 
Današnji tekaški copati so tehnološko 
dovršeni in združujejo izjemno nizko težo 
z visoko stopnjo stabilnosti in udobja, če 
le proizvajalec ne pretirava s peno, kar pa 
ima obraten učinek.

V gibanju s Timotejem (66)

TIMOTEJ BEČAN,  
GORSKI TEKAČ IN KINEZIOLOG

ABC Dealership
Dealer Road
Dealer City

ABC 1DE
Tel: xxx xxxx xxxx
www.suzukidealer.com

+

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO2 po WLTP meritvah: 4,4-6,1 l/100km in 99-137 g/km, emisijska stopnja: EURO6, specifična emisija dušikovih oksidov (NOx): 0,0095-0,0216 
g/km, trdi delci:  do 0,00019-0,00027/km, število delcev: do 0,88-1,63 E11/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. 
Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam 
prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Vse nadaljnje informacije o specifični porabi goriva in specifičnih emisijah CO2 iz novih osebnih vozil najdete 
v Priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite pri pooblaščenem SUZUKI partnerju in na spletni strani www.suzuki.si. Slike so simbolične.

Jamstvo 3+7 let zajema tovarniško garancijo Suzuki (3 leta oz. 100.000 km, kar nastopi prej) in jamstveno obdobje Suzuki Hybrid PRO/PRO+ (do konca 10. leta oz. do 200.000 
km, kar nastopi prej).

* Pri modelih Vitara in S-Cross velja zimska ugodnost le za različice z 1.4 Boosterjet motorjem ter vključuje 1.000 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po ceniku 
in komplet zimskih pnevmatik na aluminijastih platiščih. Zimska ugodnost za model Swift z ročnim menjalnikom vključuje komplet zimskih pnevmatik na jeklenih platiščih, pri 
modelu Swift s CVT menjalnikom pa vključuje 573 evrov popusta na priporočeno maloprodajno ceno po ceniku. Akcija velja do 31.3.2025.

041 630 754  •  prodaja@avto-lusina.si
www.avto-lusina.si
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Organizacije državnega prvenstva za 
mlajše kategorije v disciplini smučarski 
kros na tekaškem poligonu Bonovec so 
se v NŠD Medvode lotili z vsemi razpo-
ložljivimi močmi. Dokazali so, da niso 
zgolj društvo, ampak odlično delujoča 
ekipa. Starši otrok, ostali člani društva 
in njegovi podporniki so se trudili s pro-
go, pripravljali nagrade za najboljše, 
pomagali na prizorišču in poskrbeli za 
prehrano. Topel čaj in slastne palačinke 
so tekmovalcem, tudi Vitu Žnidaršiču na 
fotografiji, po naporni tekmi teknile še 
bolj kot sicer.

PETER KOŠENINA

Ne le društvo,  
ampak ekipa

Domači macerati (2)

Sedaj pa še nekaj besed o mazilih, ki so meni ljubša in jih 
zase obvezno pripravim. Izdelujem jih sproti s shranjenimi 
macerati, saj doma izdelana mazila nimajo konzervansov in 
niso tako obstojna. Potrebujemo čebelji vosek, macerat, ka-
ritejevo maslo in olje pšeničnih kalčkov, ki vsebuje vitamin 
E in podaljšuje obstojnost mazila. Poleg tega pa še manjšo 
emajlirano posodo, leseno žlico in posodice, v katere vlijemo 
pripravljeno mazilo.

KAKO SI IZ MACERATA PRIPRAVITE MAZILO
Vzamete 100 ml macerata, dodate 10 g čebeljega voska, vita-
min E in eno do dve jedilni žlici karitejevega masla. Vse to 
na vodni kopeli v posodi mešate, da se vosek raztopi in se 
vse sestavine pomešajo med seboj. Ne smete pa pustiti, da bi 
vam olje zavrelo, zato jaz mešam z leseno kuhalnico, in ko se 
okoli nje začnejo delati mehurčki, odstavim in nalijem v za to 
pripravljene posodice. Počakam, da se mazilo strdi, zaprem 
in postavim v hladen prostor – lahko tudi v hladilnik.
Za kaj vse se svetuje uporaba šentjanževega macerata oziro-
ma šentjanževega olja? Proti vnetjem, bakterijam, virusom 
ter glivicam, pri celjenju ran, opeklinah, proti zlati žili, vagi-
nalnim infekcijam, razširjenim žilam, aknam, strijam, rev-
matizmu, putiki (protinu), pri vnetem mišičevju in živčevju, 
za odpravo ležarin, bolečin v ledvenem delu hrbtenice, išia-
su, herniji, pri bolečih mišicah. Svetujejo ga tudi pri ženskih 
težavah: infekciji maternice, jajčnikov in cist, hemoroidih, 
čirih, razširjenih žilah, herpesu, aknah, brazgotinah, vzdra-
ženi in opečeni koži.
Smiljev macerat oziroma mazilo lahko uporabljamo za vse 
dele telesa in si ga mažemo ali vtremo v kožo. Pri nosečni-

cah se svetuje za mazanje trebuha, da ne pride do strij, pri 
otrocih pa pri pleničnih izpuščajih (ožgana ritka). Odličen je 
v boju proti gubicam. Odpravlja lahko popokane kapilare in 
razširja vene. Pospešuje celjenje kožnih poškodb. Uporablja se 
pri kožnih alergijah, luskavici, dermatitisu ter problematič-
ni aknasti koži (pred nanosom macerata priporočam nanos 
smiljevega hidrolata, da vam razširi pore, a počakajte okrog 
10 minut, da ga vpijejo in se posuši, in šele potem nanesite 
smiljev macerat). Primeren je za vse tipe kože: naj bo to zrela, 
suha, mastna ali utrujena. Smiljev macerat jo regenerira in 
naredi elastično ter na takšen način deluje proti gubicam. 
Blaži rdečico, gladi ter odpravlja posledice aken. Uporaben je 
pri hematomih, podplutbah, modricah, odstranjevanju ličil, 
po britju, pri opeklinah.
Marsikatero kožno stanje lahko izboljša tudi ognjičevo ma-
zilo. Učinkovito je lahko pri ranah, ki se slabo celijo, braz-
gotinah po operaciji, lažjih opeklinah in ozeblinah, negi 
občutljive, suhe kože, razpokanih ustnicah, negi dojenčkov, 
pikih žuželk, vnetju ven, krčnih žilah, zlati žili. Konopljino 
mazilo pa se lahko uporablja za obvladovanje lokalne bole-
čine, lokalno vnetje, bolečine v mišicah, luskavico, izpuščaje, 
artritis, aknavost, ekceme oz. dermatitis in nasploh za nego 
občutljive kože. (Konec)

MARJEŠKA PEHTA

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI

Mazila izdelujem sproti s shranjenimi macerati.
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SUDOKU

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da se ne bo 
nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem izmed odebeljenih 
devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

Rešitev

sudoku_LAZJI_25_SOT_02
NALOGA

1 8 9 7 6
2 7 1 3

9 5 8 4
7 3 6 4 1

8 3
6 3 8 4 5

4 9 6 8
8 2 7 3

7 9 1 2
sudoku_LAZJI_25_SOT_02

REŠITEV

1 8 5 2 4 3 9 7 6
4 2 7 1 6 9 3 8 5
9 3 6 5 8 7 1 4 2
2 7 3 6 5 4 8 9 1
8 5 4 9 7 1 2 6 3
6 1 9 3 2 8 4 5 7
3 4 2 7 9 6 5 1 8
5 6 8 4 1 2 7 3 9
7 9 1 8 3 5 6 2 4

SMEH JE POL ZDRAVJA

SLABA IZBIRA
Lastnik trgovine pri tatvini kolesa zaloti mladoletnico in ji reče: 
»Kaj nisi nič pomislila na svoje starše?«
»Seveda sem, samo nisem našla ničesar primernega zanje.«

SERVIS JE ŠE ENKRAT DRAŽJI
Prometnik ustavi blondinko in ji reče:
»Moral vam bom zaračunati 100 evrov zaradi nedelujoče sprednje 
luči!«
»Oh, super. Tisti tip na servisu je hotel imeti 200!«

DVIGNIL JE ROKO
Janezek pride iz šole domov in se že od vrat pohvali očetu: »Ati, ati, 
ko je danes učiteljica postavila vprašanje, sem samo jaz dvignil 
roko.«
Oče: »Kako pa se je glasilo vprašanje?«
Janezek: »Kdo je razbil okno?«

RAČUNI
Pride davčni inšpektor v gostilno in naroči: »Račune, prosim.«
Natakar se opraviči: »Oprostite, ampak jih je pravkar zmanjkalo.«

Oče in hči Dejan in Danaja Križaj z Zgornje Senice sta na letnem 
srečanju ŠD BAM.Bi v Šenčurju poskrbela za glasbeni del programa. 
Oče je poprijel tudi za harmoniko. A. B. / Foto: Alenka Brun

Članice PGD Sora so ob okroglem jubileju presenetile svojo 
referentko za članice Katjo Vehar (spodaj v sredini), ki je praznovala 
40 let. M. B. / Foto: arhiv društva

Na nedavnem srečanju ŠD BAM.Bi so ponovno razglasili kolesarja in 
kolesarko sezone 2024. To sta postala Janez Debeljak iz Smlednika 
in Vida Ceglar iz Ivančne Gorice. A. B. / Foto: Alenka Brun

Planinske brihte iz Planinskega društva Medvode so zmagale na 
tekmovanju Mladina in gore. Mentorici Mojci Resnik je čestital tudi 
predsednik društva Gorazd Šturm. M. B. / Foto: Maja Bertoncelj

sudoku_LAZJI_25_SOT_02
NALOGA

18976
2713

9584
73641

83
63845

4968
8273

7912
sudoku_LAZJI_25_SOT_02

REŠITEV

185243976
427169385
936587142
273654891
854971263
619328457
342796518
568412739
791835624
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Od nedelje, 9. februarja, do nedelje, 9. marca 2025, ob 8.15 • Župnijska 
cerkev sv. Urha, Smlednik 43, 1216 Smlednik

RAZSTAVA O BLAŽENEM ŠKOFU ANTONU M. SLOMŠKU

Župnija Smlednik, zup.smlednik@gmail.com

Četrtek, 13. februar 2025, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

BRANJE ODRASLIH OTROKOM – PREDAVANJE Z DELAVNICO

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 14. februar 2025, ob 19.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

ABONMA OTH IN IZVEN: HIPHOPHONDRIJA

Kulturno-umetniško društvo Pirniče, info@kud-pirnice.si, 031 352 772

Petek, 14. februar 2025, od 20.00 do 21.30 • Kulturni dom Medvode, 
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode

KONCERT DUA ČRNOBELO – GLASBENI ABONMA SOTOČJE IN IZVEN

Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotočje.si, +386 (0)1 361 43 46

Petek, 14. februar 2025, ob 20.00 • Športna dvorana Medvode

GIBONNI/VALENTINOV KONCERT

ReflektorMusic

Sobota, 15. februar 2025, ob 15.30 in ob 17.00 • Dom krajanov, Zgornje 
Pirniče 6

ABONMA OTEHAJČEK: MAJHEN IN VISOK

Kulturno-umetniško društvo Pirniče, info@kud-pirnice.si, 031 352 772

Sobota, 15. februar 2025, od 18.00 do 19.00 • Župnija Preska, cerkev 
Janeza Krstnika, Preška cesta 33

ANDRAŽEV 18. ROJSTNI DAN S PETJEM V CERKVI V PRESKI

Andraž Babšek, andraz.babsek@gmail.com, 068 153 786

Torek, 18. februar 2025, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 19. februar 2025, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

ODPRTJE RAZSTAVE ROČNIH DEL DRUŠTVA UPOKOJENCEV SMLEDNIK

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 20. februar 2025, ob 10.00 • Knjižnica Medvode

Z BARKO PLUJEMO V SVET PRAVLJIC IN ZGODB

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 21. februar 2025, ob 19.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

MARSHA NORMAN: LAHKO NOČ, MAMA – PONOVITEV

Kulturno-umetniško društvo Pirniče, info@kud-pirnice.si, 031 352 772

Sobota, 22. februar 2025, od 10.00 do 12.00 • Športna dvorana Medvode

KOŠARKARSKA TEKMA 2. SKL – FANTJE U18: BRINOX MEDVODE – CALCIT 
BASKETBALL

Košarkarski klub Medvode, Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com,  
+386 (0)41 671 358

Sobota, 22. februar 2025, ob 19.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

MARSHA NORMAN: LAHKO NOČ, MAMA – PONOVITEV

Kulturno-umetniško društvo Pirniče, info@kud-pirnice.si, 031 352 772

Od ponedeljka, 24., do petka, 28. februarja 2025 • Mladinski center  
Klub Jedro

ZIMSKO POČITNIŠKO VARSTVO

Javni zavod Sotočje, mladina@zavodsotocje.si

Torek, 25. februar 2025, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 26. februar 2025, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

DRUŽENJE OB KNJIGI S CVETKO SOKOLOV

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 28. februar, 2025 ob 18.00 • Kulturni dom Medvode

ENKRATNI MARE – KINO DAN ZA OTROKE

Javni zavod za Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46.

Sobota, 1. marec 2025, od 9.00 do 11.00 • Športna dvorana Medvode

KOŠARKARSKA TEKMA 1. B SKL – FANTJE U14: BRINOX MEDVODE – 
CERKNICA

Košarkarski klub Medvode, Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com, 
+386 (0)41 671 358

Sobota, 1. marec 2025, ob 13.03 • Dom krajanov Moše

PUSTOVANJE V MOŠAH

Turistično društvo Dragočajna-Moše, td.dragocajna-mose@smlednik.si, 
041 271 427

Sobota, 1. marec 2025, ob 20.00 • Športna dvorana Medvode

NAJVEČJE PUSTOVANJE NA GORENJSKEM 2025

Denea, info@denea.si

Nedelja, 2. marec 2025, ob 15.00 • Športna dvorana Medvode

OTROŠKO PUSTOVANJE

Javni zavod za Sotočje Medvode, visitmedvode@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46.

Torek, 4. marec 2025, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 5. marec 2025, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

POTOPISNO PREDAVANJE: JAPONSKA (JURE IN NEJC OMEJC)

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Četrtek, 6. marec 2025, ob 9.30 • Knjižnica Medvode

MEDVODKOVE IGRALNE URICE

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Prireditve v februarju in marcu 2025
Podroben opis dogodkov najdete v občinskem koledarju dogodkov na https://www.mojaobcina.si/medvode/dogodki/.
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Vse, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke 
v koledarju prireditev, prosimo, da jih vpišete 
na portalu MojaObčina.si. Za objavo v redni 

številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, je treba oddati obvestilo o 
dogodku do 30. v mesecu. Vse informacije o vpisu dogodkov so na voljo 
v TIC Medvode, E: info@visitmedvode.si. Javni zavod Sotočje Medvode, 
Ostrovrharjeva ulica 4, SI – 1215 Medvode

javni zavod sotocje medvode

ˆ

Petek, 7. marec 2025, ob 18.00 • Mladinski center Klub Jedro

GLASBENE SKULPTURE: DELAVNICA Z GLINO ZA ODRASLE

Javni zavod za Sotočje Medvode, mladina@zavodsotocje.si

Sobota, 8. marec 2025, od 10.00 do 12.00 • Osnovna šola Preska, Preška 
cesta 22

KOŠARKARSKA TEKMA 2. SKL – FANTJE U18: BRINOX MEDVODE – 
GROSUPLJE B

Košarkarski klub Medvode, Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com,  
+386 (0)41 671 358

Sobota, 8. marec 2025, ob 19.30 • Dom krajanov, Zgornje Pirniče 6

EUGÈNE IONESCO: PLEŠASTA PEVKA – PONOVITEV

Kulturno-umetniško društvo Pirniče, info@kud-pirnice.si, 031 352 772

Sobota, 8. marec 2025, ob 20.00 • Športna dvorana Medvode

PETAR GRAŠO: KONCERT OB DNEVU ŽENA

KODA Events, +386 40 877 509

Nedelja, 9. marec 2025, od 10.00 do 12.00 • Športna dvorana Medvode

KOŠARKARSKA TEKMA 2. SKL – FANTJE U16: BRINOX MEDVODE – JESENICE

Košarkarski klub Medvode, Dean Bunčič, kkmedvode@gmail.com, 
+386 (0)41 671 358

Torek, 11. marec 2025, ob 17.00 • Knjižnica Medvode

PRAVLJIČNA URICA

@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Sreda, 12. marec 2025, od 19.00 do 23.00 • Športna dvorana Medvode

24. VEČER ŠPORTA

Javni zavod Sotočje Medvode, Ines Iskra, ines@zavodsotocje.si,  
041 600 717

Sreda, 12. marec 2025, ob 19.30 • Knjižnica Medvode

PREDSTAVITEV KNJIG: RADOST V TRAVI (MARJA NOVAK VOGRIČ) 
IN ROŽA OVIJALKA (MOJCA STRAUS)

info@knjiznica-medvode.si, +386 (0)1 361 30 53

Petek, 14. marec 2025, od 20.00 do 21.30 • Kulturni dom Medvode

KONCERT KIKI Z ZASEDBO

Javni zavod Sotočje Medvode, kultura@zavodsotocje.si, 
+386 (0)1 361 43 46

Petek, 14. marec 2025, ob 22.00 • Mladinski center Klub Jedro

2000'S PARTY

Klub medvoških študentov, info@klubmedvoskihstudentov.si

sobota, 15. marec 2025, ob 19. uri

Športna dvorana TRATA škofja loka 
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DEJAN
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(KNJIŽNO)

TEKOČA
MAŠČOBA
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TRAVNIK
OB VODI
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TERENEC

PISATELJ
FLEMING
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AŽNOH
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NATISONE

SNEŽNI
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UPANJE MATICAZA 

ZBERIMO 2,2
MILIJONA €

ZA NJEGOVO ZDRAVILO

na 1919 

sms 
MATIC10

QR-koda za nakazilo:

TRR Društva Viljem Julijan: 
SI56 0400 0028 1688 717
sklic SI00 444777
namen “za Matica”

1. nagrada: bon OBI v vrednosti 20 EUR; 2. in 3. nagrada: blok in kemični svinčnik Gorenjski glas
Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti na naslov Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo oddate v nabiralnik na tem naslovu. Rešitve 
pa lahko pošljete tudi po e-pošti. To storite tako, da z mobilnim telefonom slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov krizanke@g-glas.si. V elektronsko 
sporočilo ne pozabite napisati svojih osebnih podatkov. Rok za oddajo je četrtek, 27. februar 2025.

brezplačna objava / https://viljem-julijan.si
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DELO V STREŽBI

ZAPOSLIMO
POLNI DELOVNI ČAS

Veselimo se vaše prijave: 
okrepcevalnica.stan@gmail.com

Okrepčevalnica Stan d.o.o., Zbiljska cesta 8, 1215 Medvode 

Cene s popustom iz ZDRAVO - kataloga ugodnosti veljajo v enotah Lekarne Ljubljana, specializiranih prodajalnah LL VIVA (v okviru razpoložljivega 
asortimana) in v Spletni Lekarni Ljubljana na www.lekarnaljubljana.si izključno ob predložitvi Kartice zvestobe Lekarne Ljubljana ter zahtevanega števila 
jabolk zvestobe, sicer veljajo redne cene. Slike so simbolične, popusti se ne seštevajo. Ponudba velja od 16. 1. do 3. 3. 2025 oz. do prodaje zalog.

Za več informacij prelistajte katalog ugodnosti ali nas pokličite na brezplačno telefonsko številko 080 71 17! 

Veljavnost od 16. 1. do 3. 3. 2025
www.lekarnaljubljana.si

AK-IMUN
Prehransko dopolnilo z 
aminokislinami, vitamini in 
minerali. Prašek za pripravo 
napitka. Brez konzervansov 
in umetnih arom, 5 vrečk.
Prehransko dopolnilo ni 
nadomestilo za uravnoteženo in 
raznovrstno prehrano.

NEGOVALNA KREMA 
MALČEK
Z mandljevim oljem in 
izvlečkom prave kamilice 
za nego občutljive 
otroške kože, 50 ml.

OBLIŽ MASTERAID  
FORTE MED
Obliž z antibakterijsko blazinico 
zagotavlja zaščito rane pred 
zunanjimi dejavniki, 20 kosov.
Medicinski pripomoček .

BETAGLUKAN PLUS
Prehransko dopolnilo z beta 
glukanom, vitaminom C, ko-
encimom Q10, ekstraktom 
korenine gingsenga in cinkom 
v obliki kapsul, 30 kapsul.
Prehransko dopolnilo ni 
nadomestilo za uravnoteženo in 
raznovrstno prehrano.

MAZILO ZA NOS
Mazilo za nos s 
pantenolom za nego 
in vlaženje, 10 g.

ZOBNA ŠČETKA SILVERCARE ONE
Različne vrste zobnih ščetk s srebrno 
protibakterijsko prevleko. 
1 ščetka + 1 nadomestni nastavek.

redna cena: 15,50€ cena s Kartico zvestobe

11,63€ + 3
POPUST: 

25%

redna cena: 19,90€ cena s Kartico zvestobe

15,92€ + 3
POPUST: 

20%

redna cena: 1,75€ cena s Kartico zvestobe

1,40€ + 1
POPUST: 

20%

redna cena: 4,30€ cena s Kartico zvestobe

3,44€ + 1
POPUST: 

20%

redna cena: 5,91€ cena s Kartico zvestobe

4,73€ + 1
POPUST: 

20%

redna cena: 5,90 € cena s Kartico zvestobe

4,72€ + 1
POPUST: 

20%

MEDIUM, WHITENING, SENSITIVE 

redna cena: 6,90€ cena s Kartico zvestobe

5,52€ + 1
POPUST: 

20%

CARBON
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PRODAJALNA ZADRUGA Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,
TEL.: 01-3613-300 GSM: 031-810-384, 051-649-640

trg-medvode@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

Cesta ob Sori 7, 1215 Medvode,
TEL.: 01-2926-170 GSM: 051-642-072

trg-zeleznina@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

KZ MEDVODE ZADRUGA in ŽELEZNINA

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V 
PONEDELJEK, 17. FEBRUARJA 2025.

*10% popust velja ob 
enkratnem nakupu v 
prodajalni MEDVODE 
ZADRUGA in ŽELEZNINA. 
Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena 
(koruza, krompir, žita, 
poljščine), gnojila (mineralna 
25kg, foliarna 1l), krmila, ffs 
(250ml in več), lesni peleti, 
naftni derivati in gradbeni 
material. Predviden je za 
prodajo v količinah, običajnih 
za gospodinjstva in ne velja za 
pravne osebe ter samostojne 
podjetnike. 

UGODEN NAKUP – PONUDBA VELJA OD TORKA 18. DO PETKA 28. FEBRUARJA (OZ. DO RAZPRODAJE ZALOG)

PLANTELLA  
PROTI 
MAHU, 5 kg

ČEBULICE 
GLADIOLE

ČEBULICE 
DALIJE

SONČNICE, 
4kg 

BRODIFAKOL  
MEHKA VABA, 
150g

KROMPIR 
SEMENSKI 
KRESNIK, 
5 kg 

KROMPIR SEMENSKI 
AROW, 5 kg

BARVA ZIDNA 
SPEKTRA CLASIC, 
15l

ČISTILO 
KAMINSKEGA 
STEKLA, 600ml

13,75€

10,95€

CEPILNA SMOLA 
FITOKOL, 200 g 

MEŠANICA 
KOSMIČEV 
KATIČ, 500g

KOCKE ZA 
PODŽIG, 

48kom

CEPILNA SMOLA 
S ČOPIČEM 
FIORAND, 250 g 

3,97€

2,89€

8,90€

0,90€

DEGUSTACIJA – 
NADINI ŠTRUKLJI
ponedeljek, 17. februar

MEŠALNICA 
BARV

MEŠAMO 
ZIDNE 

BARVE JUB

REZALNA 
PLOŠČA 
125x1x22, 
10kom

ŽAGA 
SADJARSKA 

220mm

BIOGRENA, 
25 kg

22,68€

0,69€

2,58€

5,85€

25,49€

15,90€

9,90€

6,19€

2,20€
2,68€


